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AYDA 500 BİN TL 
İÇERİDEYİZ, 
BATIYORUZ 
Seriye bağlayan akaryakıt 
fiyatlarındaki artış toplu taşımayı 
kötü etkiledi. Çanakkale Özel Halk 
Otobüsleri Kooperatifi acı tabloyu 
şöyle özetledi “Günlük yakıt masrafı 
150 bin TL, günlük yolcu hasılatı 125 
bin TL.120 kişi çalışıyor, diğer 
masraflar eklendiğinde ayda 500 bin 
TL içerideyiz. Batıyoruz”

Kamuoyuna İfşa ve İhbar Etme Kararı Aldık!
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İl Genel Meclisi Grubu 
“örgütlerimizle birlikte, bugün bu kirliliği kamuoyuna 
ifşa ve ihbar etme kararı aldık” aldık diyerek yaptığı 
basın açıklamasında İl Genel Meclisi Başkanı Nejat 
Önder'in CHP Ezine İl Genel Meclisi Üyesi Aşkın 
Gülşen'e iddiaya göre partisinden ayrılma karşılığında 
çocuğunun kamuda işe alınması ve sıradaki yerel 
seçimlerde birinci sıradan İl Genel Meclis Üyeliğine aday 
gösterilmesi gibi konularda verdiği vaatlere İl Genel 
Meclisi Başkanı Nejat Önder'den cevap geldi. Önder, 
“Böyle bir talep veya teklif bizim için söz konusu 
değildir” dedi.

CHP'li Onca İsim O Programa 
Neden Katılmadı?

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale M�lletvek�l� 
Muharrem Erkek, 8 Mart Dünya Emekç� Kadınlar Günü 
etk�nler� kapsamında Çanakkale'de part�l� kadınlar �le kahvaltıda 
b�r araya geld�. Etk�nl�ğe konuşmacı olarak �se CHP Ankara 
M�lletvek�l� ve Part� Mecl�s� Üyes� Gamze Taşcıer katıldı. 
Etk�nl�kte Çanakkale M�lletvek�l� Özgür Ceylan, İl Kadın 
Kolları Başkanı S�bel Erol, İl Gençl�k Kolları Başkanı Tuğberk 
Güzel, Merkez İlçe Gençl�k Kolu Başkanı Burak Durmaz da 
vardı. Etk�nl�ğ� CHP'l� Beled�ye Mecl�s Üyes� aynı zamanda 
grup başkanvek�l� olan Erdal Gezen organ�ze etm�şt�. B�r 
yönüyle katılımcılar Gezen'�n m�safir�yd�.

Kadının Adı Vardı Ama Kendisi Yoktu
Programda d�kkat çeken �se ne programda konuşulanlardı ne de 
katılan �s�mlerd�. Pek� neyd� d�kkat çeken 
“katılmayanlar/katılamayanlar.” CHP İl Başkanı Met�n Üm�t 
Ural yoktu, Merkez İlçe Başkanı Süleyman Erte yoktu, 
Çanakkale Beled�ye Başkanı yoktu, Kepez Beled�ye Başkanı 

yoktu. Kadınlara yönel�k b�r program olmasına rağmen 
Çanakkale Beled�ye Başkan Yardımcısı Reb�ye Ünüvar yoktu. 
Daha b�r sürü �s�m sayab�l�r�m…

Had� b�r� hastaydı, d�ğer�n�n �ş� vardı… d�yel�m, pek� ya 
d�ğerler� neredeyd�? CHP'de geçt�ğ�m�z aylarda yaşanan 
kavgalar, sonrasında yemek masasında fotoğraflarla ver�len 
mesajlar ve geç�c� sürel�ğ�ne de olsa uzlaşılarak oluşan sess�zl�k 
b�ze nasıl şeyler söylüyorsa pazar günkü program da öyle şeyler 
söylüyor…

Erdal Gezen'in Aday Olmak İstediğini 
Herkes Biliyor 
Erdal Gezen'�n önümüzdek� seç�mlerde 2023 seç�mler�nde 
m�lletvek�l� adayı eğer olmaz/olamaz �se 2024 yerel 
seç�mler�nde beled�ye başkan adayı olmak �sted�ğ� hemen herkes 
b�l�yor. Bana sorarsanız olur mu olur yapar mı yapar ama ön 
seç�mle adayın bel�rleneceğ� b�r süreçte dar alanda kısa 
paylaşmalar yapılması �şler� b�raz zora sokar g�b�…

Vatandaş Tüketim Alışkanlıklarını 
Değiştirerek İsraftan Kaçınmak Zorunda!

Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası'nda 
Mart 2022 ayının olağan meclis 
toplantısında ekonomik 
değerlendirmeler yapan Yönetim 
Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu 
“Vatandaş tüketim alışkanlıklarını 
değiştirerek israftan kaçınmak, iş 
dünyası olarak üretmek, devletimiz de 
bu yönde politikalar geliştirmek ve 
uygulamak zorunda.2022 yılı Şubat 
ayında TÜFE yüzde 4,81 oranında arttı 

ve bu artışla birlikte yıllık enflasyon 
yüzde 54,44 düzeyinde gerçekleşti. 
Ama bizim hissettiğimiz bu yüzde 
54,44'ün çok daha üzerinde” dedi. 

Nedir Bu Metaverse, 
Çanakkale'den 
Arsa Nasıl Satın Alabilirim?

Boş Bırakılan Arazileri 
Ekip Biçene % 75'e 
Varan Hibe Verilecek
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Cumhurbaşkanlığı kararı ile Resmi 
Gazetede yayımlanan tarım arazilerinin etkin 
kullanımına verilecek destekler ve hibeler ile ilgili 
açıklamalarda bulundu. Turan, “boş bırakılan, atıl veya 
nadasa bırakılan arazileri üretime kazandıranlara, iklim 
değişikliğini dikkate alarak hububat, bakliyat ve yağlı 
tohum üretenlere % 75'e varan hibe verilecek” bilgisini 
paylaştı.

Ekmeğe 1 Gizli 1 
Normal Zam Yapıldı

Çanakkale'den 
ekmek fiyatına 
50 kuruş zam 
geldi. Ayrıca 

ekmek gramajı da 
230 gramdan 210 
grama düşürüldü. 
Buna göre 210 

gram ekmek artık 3 liradan satılacak. Ekmekte hem 
gizli hem de açıktan iki zam yapılmış oldu.

Küçük Sanayi Sitesi 
Esnafından İmar 
Değişikliğine İtiraz

Çanakkale Belediyesi tarafından 
hazırlanan ve gündeme gelen 1/500 
nazım imar planında Küçük Sanayi 
Sitesi'nde bazı işyerlerinin yeşil alan 
olarak planlanmasına sanayi sitesi 
esnafı itiraz etti.
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Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İl Genel Meclisi Grubu 
“örgütlerimizle birlikte, bugün bu kirliliği kamuoyuna ifşa 
ve ihbar etme kararı aldık” aldık diyerek yaptığı basın 
açıklamasında İl Genel Meclisi Başkanı Nejat Önder'in CHP 
Ezine İl Genel Meclisi Üyesi Aşkın Gülşen'e iddiaya göre 
partisinden ayrılma karşılığında çocuğunun kamuda işe 
alınması ve sıradaki yerel seçimlerde birinci sıradan İl 
Genel Meclis Üyeliğine aday gösterilmesi gibi konularda 
verdiği vaatlere İl Genel Meclisi Başkanı Nejat Önder'den 
cevap geldi. Önder, “Böyle bir talep veya teklif bizim için söz 
konusu değildir” dedi.
Cumhuriyet Halk partisi Çanakkale il binası toplantı 
salonunda düzenlenen basın toplantısında bir süre önce 
CHP'den AK Parti'ye geçen ve yapılan seçimde de  
Çanakkale İl Genel meclisi Başkanı seçilen Nejat Önder'in, 
CHP Ezine il Genel meclisi üyesi Hüseyin Aşkın Gülşen'e 
CHP'den AK Partiye geçmesi için teklif yaptığı açıklanmış, 
basın toplantısında CHP İl Genel Meclisi Grup Başkanvekili 
Güneş Pehlivan yaptığı açıklamada, “Toplumun, 
demokrasinin ve siyasetin tüm değerlerini, günübirlik 
menfaat ilişkilerine kurban eden, demokrasi ahlakına 
savaş açmış olan AKP düzeysizliği, demokratik kurumları 
kuşatarak, her geçen gün Türk siyasetine olan ihanetini 
büyütmektedir. Cumhuriyet Halk Partili Ezine İl Genel 
Meclis üyemiz Sayın Aşkın Gülşen'e, AKP'nin transfer 
meclis başkanı Nejat Önder tarafından, kişi kendinden bilir 

işi marifetiyle; Cumhuriyet Halk Partisinden ayrılma 
karşılığında çocuğunun kamuda işe alınması, sıradaki yerel 
seçimlerde birinci sıradan il genel meclis üyeliğine aday 
gösterilme ve önümüzdeki dönem İl Encümen üyeliği 
garantisi ve eğer varsa başkaca taleplerini de karşılama 
sözü verilmiştir. Meclis üyemiz Sayın Aşkın Gülşen bu 
etikten yoksun teklif ve girişimleri grubumuzla ve parti 
örgütümüzle paylaşmıştır. Biz de örgütlerimizle birlikte, 
bugün bu kirliliği kamuoyuna ifşa ve ihbar etme kararı 
aldık. Nejat Önder'in bu girişimi münferit değildir, Sevr 
zihniyetinin 21. yüzyıldaki izdüşümü olan AKP'nin siyasi 
örfüdür” demişti.

AK Partimize Olan İlgi ve Alakanın 
Farkında Olduğunu Biliyoruz
O açıklamalara AK Parti Çanakkale İl Genel Meclisi Üyesi İl 
Genel Meclisi Başkanı Nejat Önder'den sert yanıt geldi. 
“CHP ahlaksız siyaset yapıyor“ diyen Önder yazılı yaptığı 
açıklamada, “CHP'nin yalan ve iftira üzerine kurgulu siyasi 
söylemlerinin, yereldeki CHP'li yöneticiler tarafından da 
aynı şekilde ifade edildiğini görüyoruz. Bu tarz siyasi 
söylemler, CHP'deki kopmaların partili yöneticilerine 
yaşattığı psikolojinin bir sonucudur. Tüm CHP'li 
yöneticilerin, AK Partimize olan ilgi ve alakanın farkında 
olduğunu biliyoruz. Son dönemlerde şehrimize yaşattıkları 
iftiralarla dolu, kirli siyasi tarzları bu farkındalığın bir dışa 
vurumudur. Aşkın Bey, açıklamalarında, ''Bana bir teklif 
geldi'' bile demiyor. Sayısal çoğunluk gibi problemimizin 
olmadığı bir İl Genel Meclisi ortamında, böyle bir talep veya 
teklif bizim için söz konusu değildir. İl Genel Meclisi 
Başkanlığı'na seçildiğim oylamada, şahsıma oy veren İl 
Genel Meclisi Üyelerine duyduğum vefadan dolayı, CHP'nin 
bu içi boş ve mesnetsiz basın açıklamasını kişilerin 
vicdanına bırakıyorum” ifadelerine yer verdi.

Kamuoyuna İfşa ve İhbar Etme Kararı Aldık!

Ayda 500 bin TL 
İçerideyiz, Batıyoruz 
Seriye bağlayan akaryakıt fiyatlarındaki artış toplu 
taşımayı kötü etkiledi. Çanakkale Özel Halk Otobüsleri 
Kooperatifi acı tabloyu şöyle özetledi “Günlük yakıt 
masrafı 150 bin TL, günlük yolcu hasılatı 125 bin TL.120 
kişi çalışıyor, diğer masraflar eklendiğinde ayda 500 
bin TL içerideyiz. Batıyoruz”
Hızla artan akaryakıt fiyatları adeta kontak kapattı. 
Kısa sürede 20 TL'yi aşan akaryakıt fiyatları nedeniyle 
araçlarını otoparka çeken vatandaşlar, toplu ulaşma 
yöneldi. Her alanda olduğu gibi akaryakıt fiyatları toplu 
taşıma araçlarını da zor durumda bıraktı. Artan yakıt 
fiyatlarının ardından Ankara'da özel halk otobüslerinin 
kontak kapatma kararı almasının ardından gözler 
Çanakkale'deki Özel Halk Otobüsleri'ne çevrildi. 
Pandemi döneminden beri maddi açıdan zor durumda 
olan Çanakkale'deki özel halk otobüsleri, buna yakıt, 
yedek parça ve şoför masraflarındaki artış da 
eklenince otobüs sahipleri işin içinde çıkamaz duruma 
geldi.

Batıyoruz
Halk Otobüsler Kooperatifi Başkanı Hasan Ateş 
durumlarını tek kelimi ile özetledi; “Batıyoruz” Günlük 
yolcu hasılatının yakıtın çok altında kaldığını ve buna 
diğer masraflar da eklendiğinde durumun her geçen 
gün kötüye gittiğini söyledi. Ateş, “Bir günlük yolcu 
hasılatımız 125 bin TL. Bir günlük yakıtımız bile 150 bin 
TL. 120 kişi çalışıyor. Asgari ücret bile 4250 TL. bir 
lastik 6 bin TL. Geçen yıl 20 TL'den aldığımız yağ 70 TL 
oldu. Bir araç 30 milyon TL oldu. Bunlara servis, bakım 
ve diğer masraflar da eklendiğinde borç batağına 
saplanmış durumdayız. Bir ayda 500 bin TL içeri 
giriyoruz. Bir an önce buna çare bulunmalı. En başta 
ücretsiz binenlerin sayısı azaltılmalı. Haksız yere 
ücretsiz binenler var.” Diyerek acı tabloyu ortaya 
koydu.

Ekmeğe 1 Gizli 1 Normal Zam Yapıldı

Çanakkale'den ekmek fiyatına 50 kuruş zam geldi. Ayrıca 

ekmek gramajı da 230 gramdan 210 grama düşürüldü. 
Buna göre 210 gram ekmek artık 3 liradan satılacak. 
Ekmekte hem gizli hem de açıktan iki zam yapılmış oldu.
Rusya Lideri Vladimir Putin'in kararıyla başlayan Ukrayna 
işgalinde 12. gün geride kaldı. Küresel buğday ihracatının 
yaklaşık %29'unu oluşturan Rusya ve Ukrayna arasındaki 
savaş, buğday arzını da vurdu. Buğday fiyatları, 1959'dan 
sonra ilk kez haftalık bazda yüzde 40'ın üzerinde artarak 12 
doları aştı.  Akaryakıta 
gelen ve arkası kesilmeyen 
zamlar da eklenince, 
fırıncılar çareyi ekmek 
fiyatlarını artırmakta buldu.  
Çanakkale'de en son Kasım 
Ayının son günlerinde 
ekmek fiyatlarına zam 
gelmiş, Çanakkale Merkez 
ve tüm ilçelerinde 230 
gramı 2 TL'den satılan tekli 
ekmeğin fiyatı %25 
zamlanarak 2 lira 50 kuruş 
olmuştu.

Bu Defa Zam da 
Kurtarmadı

Bu defa zam da fırıncıyı kurtarmayınca gramajın da 
düşürülmesi kararı alındı ve dün itibari ile Çanakkale'de 
210 gram ekmek artık 3 liradan satılmaya başlandı.
Çanakkale Kasaplar, Fırıncılar, Lokantacılar ve Gazinocular 
Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Selahattin İş, yeni 
fiyatların dün itibari ile uygulanmaya başlandığını dile 
getirerek, 210 gram ekmek artık 3 liradan satılacağını 
duyurdu.  Başkan İş, “Biz de sürekli fiyat artırma meraklısı 
değiliz ancak fırıncıların dayanacak gücü kalmadı” dedi.
Diğer yandan, 350 gram Ramazan pidesinin de 5 liradan 
satılacağı bildirildi.

Son Zam Kasım Ayı'ndan Ekmeğe Zam 
Geldi! 
Ekmeğe gelen son zam 2021 yılı Kasım Ayı'nın son 
günlerinde gelmişti. Tüm ülke genelinde artan un, maya ve 
odun fiyatlarındaki artış sebebiyle Çanakkale Merkez ve 
tüm ilçelerinde, 29 Kasım 2021 tarihinden bu yana ,230 
gramı 2 TL'den satılan tekli ekmeğin fiyatı %25 zamlanarak 
2 lira 50 kuruş olmuştu.

Yıl sonu enflasyon beklentisi 6 puan yükseldi
TCMB Piyasa Katılımcıları Anketi mart dönemi sonuçlarına göre yıl sonu enflasyon 
beklentisi yüzde 40,47 oldu. Enflasyon beklentisi bir önceki anket döneminde yüzde 
34,06 idi.
Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) Mart ayı Piyasa Katılımcıları Anketi'nin 
sonuçlarını açıkladı. Anket sonuçlarına göre, katılımcıların cari yıl sonu tüketici 
enflasyonu (TÜFE) beklentisi bir önceki anket döneminde yüzde 34,06 iken, bu anket 
döneminde 40,47 oldu. 12 ay sonrası TÜFE beklentisi bir önceki anket döneminde 
yüzde 24,83 iken, bu anket döneminde yüzde 26,43'e yükseldi.
2022 yılı Mart ayı anket döneminde, katılımcıların 12 ay sonrasına ilişkin olasılık 
tahminleri değerlendirildiğinde, TÜFE'nin ortalama olarak yüzde 16,87 olasılıkla yüzde 
21,00 – 23,99 aralığında, yüzde 14,87 olasılıkla ise yüzde 33,00 – 35,99 aralığında artış 
göstereceği öngörüldü.  Aynı anket döneminde nokta tahminler esas alınarak yapılan 
değerlendirmeye göre ise, katılımcıların yüzde 15,91'inin beklentilerinin yüzde 21,00 – 
23,99 aralığında, yüzde 15,91'inin beklentilerinin ise yüzde 27,00 - 29,99 aralığında 
olduğu gözlendi.

24 ay sonrası TÜFE beklentisi ise aynı anket dönemlerinde sırasıyla yüzde 15,42 ve 
yüzde 17,03 olarak açıklandı. Katılımcıların 24 ay sonrasına ilişkin olasılık tahminleri 
değerlendirildiğinde, TÜFE'nin ortalama olarak yüzde 34,24 olasılıkla yüzde 13,00 – 
15,99 aralığında, yüzde 17,01 olasılıkla ise yüzde 19,00 – 21,99 aralığında artış 
göstereceği öngörüldü.
Dolar/TL'de yıl sonu beklentisi 16,68
Katılımcıların cari yıl sonu döviz kuru (ABD Doları/TL) beklentisi bir önceki anket 
döneminde 16,04 TL iken, bu anket döneminde 16,68 TL olmuştur. 12 ay sonrası döviz 
kuru beklentisi ise aynı anket dönemlerinde sırasıyla 16,62 TL ve 17,42 TL olarak 
gerçekleşti. 
Katılımcıların GSYH 2022 yılı büyüme beklentisi bir önceki anket döneminde yüzde 3,7 
iken, bu anket döneminde yüzde 3,4 olarak gerçekleşmiştir. GSYH 2023 yılı büyüme 
beklentisi de bir önceki anket dönemine göre değişmeyerek yüzde 4,2 oldu. 
Piyasa Katılımcıları Anketi, reel sektör ve finansal sektör temsilcileri ile 
profesyonellerden oluşan 50 katılımcı tarafından yanıtlanmış ve sonuçlar 
katılımcıların yanıtları toplulaştırılarak değerlendiriliyor. 
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Google ver�ler�ne göre son 12 
ayda Metaverse �le �lg�l� 
aramaları en çok yapan ülke 
Türk�ye. Bu aramaların arasında 
“metaverse arsa” ve 
“metaverse arsa al” en çok 
aratılan kel�me grupları. Sade 
b�r d�l �le, konu hakkında fikr� 
olmayanın b�le anlayab�leceğ� 

“Metavers ned�r?” sorusunun cevabını vermeye 
çalışacağım. 
Web 2.0 d�ye b�r kavram var. Bu kavramla b�ld�ğ�m�z 
b�rçok �nternet dev� marka ve apl�kasyonlar doğmaya 
başladı. Google, Tw�tter, Facebook, YouTube, L�nked�n 
g�b� aklınıza gelen tüm markalar, Web 2.0 sayes�nde 
gel�şt�. 
Ş�md� de Web 3.0 ded�ğ�m�z b�r kavrama geç�yoruz. 
Metaverse ded�ğ�m�z şey de tam olarak burada karşımıza 
çıkıyor. Rüyalarınızda yapab�ld�ğ�n�z her şey� uyumadan, 
b�l�nc�n�z açıkken yapab�ld�ğ�n�z� düşünün. İşte 
Metavers Evren� ded�ğ�m�z yer böyle b�r yer. 
Rüya Alem�nde Nasıl Sınır Yoksa Metaverse 
Evren�nde Sınır Yok
VR gözlükler� duymuşsunuzdur, gözümüze takıp 3 
boyutlu olarak sank� oradaymışız g�b� h�sseder�z. Bunu 
daha �ler� sev�yede düşünün VR gözlük g�b� onlarca 
ek�pmanı üzer�n�zde düşünün. Ne kadar çok ek�pman 
olursa h�ssedeceğ�n�z gerçekl�kte o kadar artacak. 
Eller�n�zde eld�ven, gen�ş b�r yürüyen merd�ven, rüzgâra 
karşı koştuğunuzda hava sıcaksa yüzünüze esen sıcak 
hava, soğuksa soğuk hava. Düşünsen�ze �sted�ğ�n�z anda 
yamaç paraşütü yapab�l�r, dünyanın en güzel kayak 
merkezler�nde kayağa g�deb�l�r, Cuma namazını Emev� 
Cam��nde kılab�l�rs�n�z. Rüya alem�nde nasıl sınır yoksa 
metaverse evren�nde sınır yok. 
Metavers Evren� İç�n Ayakkabı Üret�n
Bugünlerde metaverse �lg�l� konuşulan her şey aslında bu 
evren�n �nşa sürec�. K�m�ler� �ş�n donanım (tekn�k 
ek�pmanların gel�şt�r�lmes�) tarafındayken k�m�ler� �se 
yazılım tarafında sanal dünyayı �nşa ed�yor. 
Bu evrende sınırlar yok. Donanım kısmıyla �lg�l� çok 
bas�t b�r örnek, günlük kullandığımız ayakkabılarımızın 

çeş�tler�n� düşünün klas�k, spor bunları g�yd�ğ�m�zde 
h�ssett�ğ�m�z farklılık nasılsa donanım olarak yüzlerce 
böyle ayakkabı üret�lecek ve bunları g�yd�ğ�m�zde 
Metavers evren�nde o ayakkabının b�ze sunduğu 
deney�m� yaşayacağız. 
Aynı şek�lde yazılım kısmında da sınır yok. Burada da 
karşımıza b�r sürü firma çıkacak tıpkı Google, Tw�tter, 
Facebook, YouTube, L�nked�n g�b� her b�r� b�ze farklı 
deney�mler sunacak. 
Evet metaverse �le b�r yen� b�r dünya doğuyor, �nternet�n 
geleceğ� olarak değerlend�r�l�yor, çalışmalar bu yönde 
yapılıyor fakat bu gerçek b�z�m kend�n� metaverse �le 
alakalı olarak tanıtan projelere d�rekt olarak yatırım 
yapmamız anlamına gelm�yor. Adını daha önce 
duyduğumuz h�çb�r firma henüz bu evrende tam 
anlamıyla yer�n� almış değ�l herhang� b�r şey satmıyor. 
Cennetten Arsa Satıyorlar!
Pek� Metavers'de arsa satışı yapanlar… onlar cennetten 
arsa satıyorlar! P�yasada paranın aktığı her akım 
dönem�nde olduğu g�b� Metaverse akımında da sadece 
buraya akan paradan yararlanmak �steyen ve herhang� b�r 
çalışma veya ürün ortaya koymayan projeler bulunuyor. 
Şöyle b�r şey yok zaten. Ben bugün �sted�ğ�m herhang� 
b�r yerden arsa alayım. Bazı ş�rketler bel�rl� yerler� 
“�mara açarak” satış yapıyorlar. Yan� ben Çanakkale 
Kordonda b�r arsa alayım dersen�z bunu satan b�r ş�rket 
yok.
Yunan M�toloj�s�'nde k� Pegasus'a Hayat Verel�m
Onl�ne satış yapan platformlar hayatımızın tam 
merkez�nde. Bugün N11, Heps�burada, Trendyol g�b� dev 
ş�rketlerde üret�c�ler dükkân açıp ürünler�n� bu 
platformalar üzer�nden tüket�c�ye ulaşıyorlar Metavers'de 
de aynısı olacak. Dolayısıyla Metavers �le �lg�l� b�r 
yatırım yapacaksanız bu platformlarda satışını 
yapacağınız donanım üret�n, yazılım üret�n. Mesela 
b�n�c�l�k kısmına yatırım yapacağız d�yel�m. Had� b�raz 
sınırı aşalım Yunan m�toloj�s�'nde k� Pegasus'a hayat 
verel�m. Bu ata b�nd�ğ�m�zdek� h�ss�yatı tam olarak 
yaşatacak tüm donanımı üretel�m sonrada bu atın 
koşab�leceğ�, uçab�leceğ�z evren� �nşaa edel�m (yazalım). 
Sonra onl�ne satış platformlarda ürett�ğ�m�z bu evren� 
satalım. 

Konuyla �lg�l� olarak geçt�ğ�m�z günlerde Çanakkale 
Onsek�z Mart Ün�vers�tes�'nde akadem�syenl�k yapan, 
ÇOMÜ Teknopark'ta yer alan Nara XR adlı ş�rket�n 
CEO'su Zafer Karadayı �le bu konulara da�r çok güzel 
b�r söyleş� yaptık. Bu l�nkten �zleyeb�l�rs�n�z. 

AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Cumhurbaşkanlığı kararı ile Resmi Gazetede 
yayımlanan tarım arazilerinin etkin kullanımına verilecek 
destekler ve hibeler ile ilgili açıklamalarda bulundu. Turan, 
“boş bırakılan, atıl veya nadasa bırakılan arazileri üretime 
kazandıranlara, iklim değişikliğini dikkate alarak hububat, 
bakliyat ve yağlı tohum üretenlere % 75'e varan hibe 
verilecek” bilgisini paylaştı.
Son dönemde özellikle petrol ve enerji fiyatlarının 
artmasından tarım sektörünün de etkilendiğini belirten 
Turan; “Pandemi sürecinde başlayan Rusya-Ukrayna 
arasında devam eden savaş birçok sektörde olduğu gibi 

maalesef tarım sektörünü de 
olumsuz etkiliyor. Bu zor dönemi 
hep birlikte omuz omuza 
atlatacağız. Sorunların farkında 
olmakla birlikte çözüm için her 
zaman çiftçimizin yanında olmaya 
devam edeceğiz. Bu şiarla son 
olarak bilindiği üzere 8 Mart 2022 
tarihli Resmi Gazete'nin 
yayımlanmasıyla birlikte tarım 
arazileri daha etkin kullanılacak. 
Boş bırakılan, atıl veya nadasa 
bırakılan arazileri üretime 
kazandıranlara, iklim değişikliğini 
dikkate alarak hububat, bakliyat ve 
yağlı tohum üretenlere % 75'e varan 
hibe verilecek.” şeklinde konuştu.

Açıklamalarına devam eden Turan, “Bildiğiniz üzere 8 
Mart'ta başlayan destek ödemeleri devam ediyor. 21 bin 152 
üreticiye 55.473.422 TL mazot ve gübre desteği ile 6 bin 905 
üreticiye 24.505.442 TL yem bitkileri desteği ödemesi; T.C. 
Kimlik Numarasının son rakamı 4-6 olanlar 11 Mart, 8 
olanlar 18 Mart saat 18:00'dan sonra hesaplara geçecektir. 
Emeği geçenlere teşekkür ediyoruz. Çiftçilerimize, 
üreticilerimize hayırlı uğurlu olsun. Topraklarından bereket 
eksik olmasın. Bizler de Milletvekilimiz Jülide İskenderoğlu 
ile birlikte Çanakkaleli çiftçilerimizin yanında olmaya 
devam edeceğiz.” dedi.

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale M�lletvek�l� 
Muharrem Erkek, 8 Mart Dünya Emekç� Kadınlar Günü etk�nler� 
kapsamında Çanakkale'de part�l� kadınlar �le kahvaltıda b�r araya 
geld�. Etk�nl�ğe konuşmacı olarak �se CHP Ankara M�lletvek�l� ve 
Part� Mecl�s� Üyes� Gamze Taşcıer katıldı. Etk�nl�kte Çanakkale 
M�lletvek�l� Özgür Ceylan, İl Kadın Kolları Başkanı S�bel Erol, İl 
Gençl�k Kolları Başkanı Tuğberk Güzel, Merkez İlçe Gençl�k Kolu 
Başkanı Burak Durmaz ve Beled�ye Mecl�s� Grup Başkanvek�l� 
Erdal Gezen de vardı. Tüm �lçelerden kadınların katılım gösterd�ğ� 
programda part�ye yen� katılan kadınlara rozetler� de takıldı. 
Etk�nl�ğ� CHP'l� Beled�ye Mecl�s Üyes� aynı zamanda grup 
başkanvek�l� olan Erdal Gezen organ�ze etm�şt�. B�r yönüyle 
katılımcılar Gezen'�n m�safir�yd�.
Kadının Adı Vardı Ama Kend�s� Yoktu
Programda d�kkat çeken �se ne programda konuşulanlardı ne de 
katılan �s�mlerd�. Pek� neyd� d�kkat çeken 
“katılmayanlar/katılamayanlar.” CHP İl Başkanı Met�n Üm�t Ural 
yoktu, Merkez İlçe Başkanı Süleyman Erte yoktu, Çanakkale 
Beled�ye Başkanı yoktu, Kepez Beled�ye Başkanı yoktu. Kadınlara 
yönel�k b�r program olmasına rağmen Çanakkale Beled�ye Başkan 
Yardımcısı Reb�ye Ünüvar yoktu. Daha b�r sürü �s�m sayab�l�r�m…
Had� b�r� hastaydı, d�ğer�n�n �ş� vardı… d�yel�m, pek� ya d�ğerler� 
neredeyd�? CHP'de geçt�ğ�m�z aylarda yaşanan kavgalar, sonrasında 
yemek masasında fotoğraflarla ver�len mesajlar ve geç�c� sürel�ğ�ne 
de olsa uzlaşılarak oluşan sess�zl�k b�ze nasıl şeyler söylüyorsa pazar 
günkü program da öyle şeyler söylüyor…
Erdal Gezen'�n Aday Olmak İsted�ğ�n� Herkes B�l�yor 
Erdal Gezen'�n önümüzdek� seç�mlerde 2023 seç�mler�nde 
m�lletvek�l� adayı eğer olmaz/olamaz �se 2024 yerel seç�mler�nde 
beled�ye başkan adayı olmak �sted�ğ� hemen herkes b�l�yor. Bana 
sorarsanız olur mu olur yapar mı yapar ama ön seç�mle adayın 
bel�rleneceğ� b�r süreçte dar alanda kısa paylaşmalar yapılması �şler� 
b�raz zora sokar g�b�…

***
40 Yıldır S�yaset Yapan B�r İs�m Böyles� B�r Acem�l�k Yapar mı?
Cumhur�yet Halk Part�s� (CHP) İl Başkanlığı İl Genel Mecl�s Grubu 
tarafından, Ak Part�l� İl Genel Mecl�s Başkanı Nejat Önder'�n CHP 
Ez�ne İl Genel Mecl�s üyes� Aşkın Gülşen'e, Ak Part�'ye geçmes� 
karşılığında vaatlerde bulunduğu �dd�ası �le açıklama yapıldı. 
Yapılan açıklamada; “çocuğunun kamuda �şe alınması, sıradak� yerel 
seç�mlerde b�r�nc� sıradan �l genel mecl�s üyel�ğ�ne aday göster�lme 
ve önümüzdek� dönem İl Encümen üyel�ğ� garant�s� ve eğer varsa 
başkaca talepler�n� de karşılama sözü ver�lm�şt�r. Mecl�s üyem�z bu 
et�kten yoksun tekl�f ve g�r�ş�mler� grubumuzla ve part� örgütümüzle 
paylaşmıştır. B�z de örgütler�m�zle b�rl�kte, bugün bu k�rl�l�ğ� 
kamuoyuna �fşa ve �hbar etme kararı aldık.”
CHP İl Genel Mecl�s� Grup Başkanvek�l� Güneş Pehl�van ek�b�n� 
toplamış part� b�nasında gazetec�ler�n de olduğu canlı yayın yapılan 
b�r toplantı düzenlem�ş ve konuyu açık açık anlatmış. Sorulan 
sorulara da açık açık cevap verm�ş. 
Yalansa, İft�raysa Nejat Önder de Çıkıp Açık Açık 
Konuşmalıydı
Böyles� ağır �thamlar karşısında Nejat Önder ne yapıyor? Kısa b�r 
yazılı basın açıklaması yaparak özetle şunları söylüyor; “CHP'n�n 
yalan ve �ft�ra üzer�ne kurgulu s�yas� söylemler�n�n, yereldek� CHP'l� 
yönet�c�ler tarafından da aynı şek�lde �fade ed�ld�ğ�n� görüyoruz. Bu 
tarz s�yas� söylemler, CHP'dek� kopmaların part�l� yönet�c�ler�ne 
yaşattığı ps�koloj�n�n b�r sonucudur. Tüm CHP'l� yönet�c�ler�n, AK 
Part�m�ze olan �lg� ve alakanın farkında olduğunu b�l�yoruz.”
Açıklamada Güneş Pehl�van'ın �dd�alarına cevap olacak elle tutulur 
b�r şey yok. Eğer olsaydı Nejat Bey de tıpkı Güneş Hanım g�b� �l 
b�nasında basın toplantısı düzenler “yalan ve �ft�ralara” açık açık 
cevap ver�r ve gazetec�lere de “�sted�ğ�n�z� sorun” derd�. 
Konuyu “40 Yıldır S�yaset Yapan B�r İs�m Böyles� B�r Acem�l�k 
Yapar mı?” d�ye soralım ve “Yapar…” d�ye cevaplayarak 
b�t�rel�m. 

Nedir Bu Metaverse, Çanakkale'den Arsa Nasıl Satın Alabilirim?
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Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası'nda Mart 2022 
ayının olağan meclis toplantısında ekonomik 
değerlendirmeler yapan Yönetim Kurulu Başkanı 
Selçuk Semizoğlu “Vatandaş tüketim alışkanlıklarını 
değiştirerek israftan kaçınmak, iş dünyası olarak 
üretmek, devletimiz de bu yönde politikalar 
geliştirmek ve uygulamak zorunda.2022 yılı Şubat 
ayında TÜFE yüzde 4,81 oranında arttı ve bu artışla 
birlikte yıllık enflasyon yüzde 54,44 düzeyinde 
gerçekleşti. Ama bizim hissettiğimiz bu yüzde 
54,44'ün çok daha üzerinde” dedi. 
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası'nda Mart 2022 
ayının olağan Meclis toplantısı, 09 Mart 2022 
Çarşamba günü ÇTSO Kongre Fuar Merkezi İÇDAŞ 
Salonunda fiziki ve online katılımla gerçekleştirildi.
ÇTSO Mart ayı olağan Meclis Toplantısının açılış 
konuşmasını Meclis Başkanı Osman Okyay yaparken, 
Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu da 
geçtiğimiz ay takviminin detaylarını sundu.

“ÜLKEMİZ EKONOMİK SIKINTILARA 
RAĞMEN YÜZDE 11 ORANINDA 
BÜYÜDÜ”
ÇTSO Mart ayı olağan Meclis Toplantısının açılış 
konuşmasını yapan Meclis Başkanı Osman Okyay şu 
başlıklara vurgu yaptı:
“Çanakkale'nin ve yakın tarihimizin en önemli 
kahramanlık destanlarından birinin yazıldığı 18 
Mart'ın 107. yıl dönümünde, bu yıl da bu topraklar için 
canını veren ecdadımızı anacağız. Bu vesile ile başta 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk, silah arkadaşları ve aziz 
şehitlerimizi saygı ve minnetle anıyorum. Elbette bu 
yıl 18 Mart başka önemli bir gelişmeye de tanıklık 
edecek. Çanakkale'nin iki yakasını birbirine bağlayan 
1915 Çanakkale Köprüsünün açılışı ile ülkemiz kritik 
bir kaynağı kazanacak. Bu köprü ile Çanakkale ve 
bölgemizin ticareti ve turizm potansiyelinin de 
gerçeğe dönüşmesinde etkili bir adım atılacak. 
Geçtiğimiz günlerde bölgemizde Rusya-Ukrayna 
gerilimi yeni bir boyut kazandı. Savaşın ikinci 
haftasında, temennimiz tarafların bir an önce 
uzlaşması, çatışmaların sonlandırılması ve kalıcı 
barışın sağlanmasıdır. Ancak bu gelişmeler 
sağlanırken Ukrayna'nın toprak bütünlüğüne saygı 
gösterilmesi elzemdir. Bu savaşın dolaylı ve dolaysız 
yollardan, hem küresel piyasalara olan etkisi hem de 

Türk ekonomisine direkt etkileri sebebiyle gelişmeleri 
takip etmek zorundayız. Geçtiğimiz hafta Türkiye'nin 
büyüme verileri açıklandı. Ülkemiz, pandemi etkisi ve 
ekonomik sıkıntılara rağmen yüzde 11 oranında 
büyüdü. Ekonomik büyümenin sürdürülebilir olması, 
istihdama yansıması, üretim araçlarının artması 
yönünde etkisinin analiz edilmesi gerekmektedir” 
dedi.

“EKONOMİNİN YÖNÜNÜ 
SANAYİLEŞMEYE, ÜRETİME VE 
İNNOVASYONA DAHA FAZLA 
ÇEVİRMEMİZ GEREKMEKTEDİR”
 “Bu yıl pandemi etkisinin azalması ile turizm 
gelirlerinin artması ile ekonomik büyüme oranlarına 
yansıması beklenmektedir. Ancak elbette özellikle 
Rusya-Ukrayna çatışmasına bağlı bölgesel gerilimler 
ciddi risk taşıyorlar. Petrol fiyatlarının varil başına 120 
doları geçmesi, ülkemizde de mazotun 22 TL'ye, 
benzinin ise 20 TL'ye dayanması oldukça endişe verici 
gelişmeler.Savaşın devamı halinde fiyatların 185 
dolara kadar çıkabileceğine dair öngörüler dahil 
mevcut.Halihazırda enflasyonist bir rejimdeki 
dünyada, bu gelişmeler ekonomik faaliyetlerin 
devamlılığı için oldukça kaygı verici ve 
düşündürücüdür.Geçtiğimiz günlerde hükümetimiz 
gıdada KDV'yi yüzde 1'e düşürdü. Son yapılan 
düzenleme ile meskenlerdeki düşük tarife elektrik 
kullanım sınırı ayda 240 kilovatsaate yükseltildi, 
ayrıca tarımsal sulama ve meskenler için elektrikte 
KDV yüzde 8'e düşürüldü. Kademeli tarife uygulaması 
ticarethaneleri kapsayacak şekilde genişletildi. 
Böylece tüketimine göre faturalarda net yüzde 8 ile 
yüzde 14 oranında bir indirim sağlanması bekleniyor. 
Bu gelişmeler umarım zor zamanlardan geçen 
esnaflarımıza bir nebze olsun destek olacaktır. Bu 
noktada şunu belirtmeliyim ki, ekonomik gelişimin 
ülkemiz için ne kadar önemli olduğunu biliyoruz. Bu 
nedenle çok geç kalmadan, ekonominin yönünü 
sanayileşmeye, üretime ve innovasyona daha fazla 
çevirmemiz gerekmektedir.

“KÖPRÜ İLE İLİMİZİN ÜRETİMİ OLAN 
ÜRÜNLERİN PAZARDA PAYINI 
ARTACAĞINA İNANIYORUM”

“İhracat Destek Paketi'nden, hiç ihracat yapmamış 
ancak ihracat yapma ihtimali olan firmalar da 
yararlanabilecek. KOSGEB'in, 'bu firmanın ihracat 
yapma potansiyeli var' dediği firmalara da kredi 
imkanı getirildi. İş dünyasının talepleri doğrultusunda 
yeni paketler üzerinde de çalışıldığını biliyoruz. 
Paketin sağlayacağı destekle reel sektörün nefes 
alacağını umuyoruz. Çanakkale'miz için çok önemli 
bir yeri olan 1915 Çanakkale Köprüsü'nün açılışının 
sanayicimiz, tüccarımız, üreticimiz için büyük fırsat 
olacağını düşünüyorum. Köprü ile ilimizin üretimi olan 
ürünlerin pazarda payını artacağına inanıyorum.”
“9 GÜN SONRA KÖPRÜMÜZ İLE İKİ YAKAMIZ BİR 
ARAYA GELECEK”
ÇTSO Yönetim Kurulu adına Mart ayı olağan Meclis 
Konuşmasını yapan Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk 
Semizoğlu ise şu konulara değindi.
“Mart ayı baharın müjdecisi, Çanakkale içinse çok 
başka bir anlamı var. Deniz Zaferimizi kutladığımız, 
şehitlerimizi andığımız özel bir ay. 2022 18 Mart'ının 
ise 1915 Çanakkale Köprümüzün açılışına şahitlik 
eden, gurur veren bir anlamı daha olacak. Dün 
Yönetim Kurulumuz ile birlikte Köprümüzü ziyaret 
ettik ve Çanakkale Otoyol ve Köprüsü İnşaatı A.Ş. 
CEO'su Sayın Mustafa Tanrıverdi'den bilgi aldık. 
İnşallah 9 gün sonra köprümüz ile iki yakamız bir 
araya gelecek. Mart ayı konuşmama Köprümüzün 
hayırlı olmasını dileyerek başlamak istedim.
Sayın Meclis Üyesi arkadaşlarım, son Meclis 
toplantımızdan bu yana akaryakıta kaç kere zam geldi 
sayamadım ama gerçekten akaryakıt bayisi 
üyelerimizin isyanı çok fazla. Bu konuda Yönetim 
Kurulu Üyemiz Volkan Temiz Bey iki kere açıklama 
yaptı. Madalyonun iki yüzü var; bir tüketici yüzü, bir 
de satış yüzü. Dünya genelinde petrol fiyatının ve 
dövizin artmasından dolayı karları sabit kalan 14.000 
civarında akaryakıt istasyonu neredeyse kapısına kilit 
vurma noktasında. Bu konuda TOBB nezdinde de 
girişimde bulunduk.”

“BULGARİSTAN'DA ATATÜRK'ÜN 
ODASININ TEFRİŞATINI 
YAPTIRIYORUZ”
“Geçtiğimiz ay içerisinde Yönetim Kurulu olarak 
Bulgaristan Filibe'ye bir ziyaret gerçekleştirdik. Orada 
bir üyemiz yatak mağazası açmış. Genç bir 
arkadaşımız olan Yasin Dönmez Beye hayırlı olsun 
ziyaretinde bulunduk ve kendisine moral vermeye 
çalıştık. Bu yıl içinde Sofya'da gerçekleştirmeyi 
planladığımız etkinlik için Türkiye Cumhuriyeti Sofya 
Büyükelçisi Sayın Aylin Sekizkök ve Ticaret 
Müşavirleri Sayın Sinem Taştan ve Okan Pakbeşe ile 
bir araya geldik. Ayrıca bizlere gurur veren seve seve 
üstlendiğimiz bir görev daha aldık. Bu da Atatürk'ün 
1913 Ekim ayında binbaşı ünvanı ile Sofya Askeri 
Ataşeliği görevine atandığı ve 1914'te savaş çıkıp 
Çanakkale'ye tayinini isteyip buradaki tümenin 
başına geçene kadar sürede kullandığı odanın 
tefrişatını yaptırıyoruz.”

“ÇANAKKALE VİZYON TASARIM 
PROJESİ ÇOK ÖNEMLİ”
“ÇASİAD ve İstanbul Ticaret Üniversitesi Düşünce 
Proje ve Üretim Akademisi işbirliği ile 

Vatandaş Tüketim Alışkanlıklarını 
Değiştirerek İsraftan Kaçınmak Zorunda!
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gerçekleştirilecek olan ve Çanakkale'nin gerçekten şu 
dönemde köprünün açılışıyla birlikte zaman 
kaybetmeden ihtiyacı olduğuna inandığım 
“Çanakkale Vizyon Tasarım Projesi” konusunda bilgi 
vermek üzere iki kurumun yöneticileri Odamızı 
ziyaret ettiler. Biz Çanakkale Vizyon Tasarım Projesi, 
her konuşmamda söylüyorum, Çanakkale'yi 
köprüden sonraki Çanakkale'ye hazırlamamız 
gerekiyor. Buna imarından, sosyolojik yapısına kadar 
her şeyi ile köprüden sonraki haline hazırlamamız 
gerekiyor. Çok detaylı bir proje olacak. Bu projede de 
başta ÇASİAD Başkanımız Semih Başaran bey ve 
Yönetim Kuruluna teşekkür etmek istiyorum. Biz de 
seve seve bu projede paydaş olmayı kabul ettik.”

 “YURTDIŞI DA YAKINLAŞTI, KEŞAN 
DA YAKINLAŞTI”
 “Keşan TSO'yu Yönetim ve Meclis Üyeleriyle beraber 
Odamızda misafir ettik. Köprü ile beraber Keşan ile 
çok çok yakınız. Yani Keşan artık Ayvacık gibi olacak. 
Yurtdışı da yakınlaştı, Keşan da yakınlaştı. Bu konuda 
meslektaşlar tanıştılar. Akşam da Borsamız Keşan 
TSO'ya yemek verdi, o yemeğe de katılabilen 
arkadaşlarımız katıldı.”

 “ÇANAKKALE'NİN İLK 
ARABULUCULUK VE TAHKİM 
MERKEZİ AÇILIYOR”
 “Çanakkale'nin ilk arabuluculuk ve tahkim merkezi 
olan ÇATAM A.Ş. kurucuları Odamıza iade-i ziyarette 
bulundular. Konu açılmışken bilgisini de vereyim. 
ÇTSO Tahkim ve Arabuluculuk Merkezi kurmak üzere 
TOBBUYUM A.Ş. ile bir sözleşme imzaladık. 
TOBBUYUM A.Ş. Odalar ve Borsalar Birliği'nin kurmuş 
olduğu bir sistem. Hatırlarsınız Şirketin Genel Müdürü 
Onur Yüksel Bey 2021 Eylül ayında yapılan ortak 
komite ve Meclis toplantımıza bağlanarak bilgi 
vermişti. Uyuşmazlıkların yargı yoluna gitmeden 
tarafların kendi iradeleri ile uzlaşarak kısa sürede 
çözülebilmesini sağlayan sistemin kurulması ile ilgili 
Sema Hanım ve Seçil Hanım geçen hafta TOBB'da 
düzenlenen eğitime katıldılar. Biz Çanakkale 
Barosuna yazı yazarak Çanakkale'de görev yapan 
arabulucuların sisteme başvurmaları için duyuru 
yapmalarını da talep ettik. İnşallah önümüzdeki 
aylarda hazırlıklarımızı yaparak Merkezimizi 
açacağız.”

 “ODA PERSONELİMİZİN % 60'I 
KADIN, BU ORAN GÜZEL”
 “Ağırlıklı olarak sigorta acentelerinden oluşan 18. 

Meslek Komitemizin Başkanı Ferdi Acar ve İl 
Delegeleri Metin Kenar ve Nurdoğan Arslan 
Antalya'da düzenlenen Uluslararası Sigorta Fuarı ve 
Kongresine Odamızı temsilen katılım sağladılar.  
2.Troya Kurumlar arası Karma Voleybol Turnuvasında 
takımımız şampiyon oldu. 15 takımın oynadığı 
turnuvada ÇTSO Voleybol Takımı set vermeden 
şampiyonluğu aldı. Tamamen gönüllülük esası ile 
takımımızda yer alan oyuncularımızı gönülden tebrik 
ediyorum. İnşallah Nisan ayı Meclisimizde kendilerini 
Meclisimize davet edeceğiz.  07 ve 08 Mart tarihlerde İl 
Kadın Girişimciler Kurulumuzun Kadınlar Günü 
dolayısı ile düzenledikleri etkinliklere katılım sağladık. 
Tek kadın Meclis Üyemiz Ayşin Hanımın ve kadın 
çalışanlarımızın Kadınlar Gününü kutluyorum. Oda 
personelimizin % 60'ı kadın, bu oran güzel. Ancak 
Meclisimizde 55'te 1 olan oranın Odamıza da 
Çanakkale gibi bir şehre de yakışmadığını 
düşünüyorum. İnşallah yeni dönemde bu oranı daha 
yukarılara taşımayı başarırız.
Her geçen gün üretmekten başka çıkışımız olmadığını 
yaşayarak çok iyi tecrübe ediyoruz. Pandemi, enerji 
krizi, savaş her birinin etkilerini yansımalarını hep 
birlikte görüyoruz. Faturası enflasyon baskısı ve alım 
gücünün düşmesi olarak hepimize kesiliyor.”

“BUGÜN İTİBARİYLE 8441 ÜYELİ BİR 
AİLEYİZ”
“Vatandaş tüketim alışkanlıklarını değiştirerek 
israftan kaçınmak, iş dünyası olarak üretmek, 
devletimiz de bu yönde politikalar geliştirmek ve 
uygulamak zorunda.2022 yılı Şubat ayında TÜFE 
yüzde 4,81 oranında arttı ve bu artışla birlikte yıllık 
enflasyon yüzde 54,44 düzeyinde gerçekleşti. Ama 
bizim hissettiğimiz bu yüzde 54,44'ün çok daha 
üzerinde.
2022 yılı Şubat ayında geçen yılın aynı ayına göre; 
ihracat %25,4 oranında artışla 20 milyar 3 milyon 
dolar, ithalat %45,6 oranında artışla 28 milyar 99 
milyon dolar oldu.  Üye sayımız ile ilgili de bilgi vermek 
isterim. Son Meclis toplantımızdan bugüne 46 üyemiz 
ÇTSO ailemize katılırken 11 üyemiz de çeşitli 
sebeplerden kaydını sildirdi ve bugün itibariyle 8441 
üyeli bir aileyiz. Sözlerime son verirken, 18 Mart 
Çanakkale Deniz Zaferimizi kutluyor ve Ulu Önderimiz 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ü ve tüm şehitlerimizi 
rahmet ve minnetle anıyorum. 02 Nisan tarihi 
itibariyle idrak edeceğimiz Ramazan ayının Türk 
İslam âlemine hayırlar getirmesini, birliğimizin 
artmasına vesile olmasını diliyorum.”

İnşaat maliyetleri 4 ayda yüzde 50 arttı
Bu sabah açıklanan Ocak ayı verilerine göre inşaat 
maliyetleri, önceki aya göre yüzde 15,2, önceki yıla göre ise 
yüzde 79,9 arttı. İnşaat Maliyet endeksi ise 464,6'ya 
yükseldi.
İnşaat maliyetlerinde, 2021 ortasından itibaren çok sert 
artışlar yaşanıyor. Artışın iki ana nedeni var. Önce dünya 
genelinde emtia fiyatları tırmanmaya başladı. Ardından 
sonbahardan itibaren içeride döviz kurlarındaki yükseliş, 
maliyetlerdeki artışı hızlandırdı. Sadece Eylül'den bugüne 
maliyetler yüzde 50 arttı. Bunlar şimdiye dek hiç 
görülmemiş artışlar.
TÜİK, inşaat maliyetlerini, malzeme ve işçilik olmak üzere 
iki ana başlıkta topluyor. Malzeme maliyetlerindeki 
yükseliş, bir süre önce başlamıştı. Bugün açıklanan Ocak 
verisinde yükselişin yüzde 98 ile zirveye ulaştığını 
görüyoruz. Diğer yandan işçilik maliyetlerinde de, (Ocak ayı 
ücret zamları kaynaklı olarak) yüzde 41 ile en yine şimdiye 
kadarki en büyük artışı görüyoruz.

Maliyetlerde ve Konut Fiyatlarında Tırmanış Devam Edecek
Tüm bu verilerin, bugüne değil Ocak ayına ait olduğunu, 
henüz ortada bir savaş olmadığını tekrar hatırlatayım.  
Ocak'tan bugüne emtia fiyatlarında çok sert yükselişler 

yaşandı. Demir, cam, çimento, plastik, seramik fiyatları 
tarihi zirvelerini sürekli yeniliyor.  Son birkaç haftada kur 
tarafında da yükseliş izliyoruz. Bu nedenle, Şubat ve Mart 
verilerinde maliyetlerdeki hızlı yükselişin devam ettiğini 
göreceğiz.
Maliyetlerdeki artış, yeni yapılan konut fiyatlarına da 
benzer oranda yansıyor. Aşağıda her iki endeksin seyrini 
görüyorsunuz.
Maliyet endeksi, konut fiyat endeksinden bir ay önde 
gidiyor. Ocak ayı konut fiyat endeksi açıklandığında, benzer 
bir artışa şahit olacağız. Ancak, Şubat ve Mart fiyatları daha 
yüksek gelecektir.
Bu dönemde iç piyasada maliyet ve fiyat açısından büyük 
bir risk de döviz kurları. Dışarıda emtia fiyatlarındaki 
artışın üzerine bir de kurlarda yükseliş baskısı gelirse, üç 
ay sonra geriye dönüp bugünkü fiyatlar için “çok ucuzmuş” 
diyebiliriz.
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Çanakkale Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanı 
Mehmet Ali Demir, şoför esnafı ile birlikte, Köprübaşı 
Minibüs Durağında, son günlerde akaryakıta gelen aşırı 
zamlarla ilgili basın açıklaması gerçekleştirdi.  Akaryakıt 
zamlarına dayanamayan şoförler, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'a seslendi ve “Artık Dayanamıyoruz, 
ÖTV'siz akaryakıt istiyoruz” dedi. Ücretsiz yolcu taşıma 
ücretlerine değinilen açıklamada “Bu Mazot zamları 
gerçekten tahmin edilmeyecek kadar yükseldi. Bunun 
yanında %300 civarlarında lastiğe, yedek parçaya zam 
geldi.  Fakat hükümetin özellikle 65 yaş üstüne 2018'den 
beri 4 yıldır hiçbir arttırma yapmadan devam ediyor.  Araç 
başına aylık 800TL veriliyor. Ancak bu araçlar bir günde 
800 TL'lik yolcu taşıyor.  Yani bu vatandaşları bir 29 gün 
cebimizden taşıyoruz.  Bu esnaf buna dayanamaz” ifadeleri 
kullanıldı
Çanakkale Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanı 
Mehmet Ali Demir, şoför esnafı ile birlikte, Köprübaşı 
Minibüs Durağında, son günlerde akaryakıta gelen aşırı 
zamlarla ilgili basın açıklaması gerçekleştirdi.

“HİÇ DURMADAN HER GECE ZAM”
Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanı Mehmet Ali 
Demir “Son zamanlarda akaryakıt fiyatlarına hiç durmadan 
her gece zam geliyor.  Biz bu işin içinden çıkamaz olduk.  
Akaryakıt fiyatlarına erişemez olduk.  Milli Eğitimin 
taşımalı eğitimi vardı sezon başında 2021-2022 yılı eğitim 
öğretim ihalesi vardı, oradan ihale aldık.  Arkadaşlarımız 
ihaleyi alırken akaryakıt ücreti 6,90'dı 7 lira diyelim. Bugün 
20 küsur lira olmuş ama biz hala aynı fiyata öğrenci 
çekiyoruz.  Aldığımız para bırakın aylık günlük akaryakıt 
paramıza yetmiyor.  Bu konu ile ilgili geçen hafta 4 
Milletvekilimize yazı yazdım.  Milli Eğitim Altyapı Hizmet 
Genel Müdürlüğüne, Genel Merkezimize Federasyonumuza 
yazı yazdım 4 aylık bir hesaplama yapmışlar, akaryakıt ek 
zam verecekler diye Eylül, Ekim, Kasım ve Aralık ayında 
kestiğimiz faturanın %9'u, yani 10 bin TL Fatura kesmişsek 
900 TL vermişler. 900 TL bizim bir depo akaryakıtımızı 
doldurmuyor. Yani bizimle dalga geçer gibi. Bu ayların 
yeniden hesaplanması için de yazı yazdık.  Ocak, Şubat, 
Mart, Nisan aylarının hiçbir hesaplaması yapılmadığı gibi 
'Şu kadar ücret vereceğiz' diye yazılı bir açıklama da yok” 
dedi.

“BİZ GERÇEKTEN ÇOK MAĞDURUZ”
Ücretsiz binişlerin de her geçen gün arttığını buna rağmen 
verilen desteklemelerin aynı olduğunu belirten ve verilen 
desteklerin kişi başı olması gerektiğini söyleyen Şoförler 
ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanı Mehmet Ali Demir 
“Biz gerçekten çok mağduruz. Arkadaşlarımızın çoğu 
'kontak kapatalım' diyor.  Kimisi 'Öğrencileri çekmeyelim' 
diyor.  Ama bu öğrenciler de bizim öğrencilerimiz.  
Okulların bitmesine iki ay kaldı. Bakalım bu iki ay da 
dayanabilecek miyiz? Yine 2018'de Halk otobüslerine 
verilen bir destek vardı 65 yaş üstü vatandaşlara ve özürlü 
vatandaşların bedava binişleri ile ilgili.  20218'de mazot 
ortalama 5,5 TL'ydi bugün 20 TL ve hala daha 800 TL 
Destek oluyor.  Bu konuda da tüm girişimlerimize rağmen 
bir iyileştirme yok. Cuma Günü ve Pazartesi günü Halk 
Otobüslerine günlük bedava binişler 6-7 bine ulaşıyor.  
Diğer günlerde de 5 binin altına düşmüyor ve bize hala 800 
TL destekleme veriliyor.  Bunların kişi başı destekleme 
olması gerektiğini düşünüyoruz. Tüm müracaatlarımız 
bunlarla ilgili” dedi.

ÖTV'SİZ AKARYAKIT İSTİYORUZ
Başkan Demir, artık işin içinden çıkamadıklarını belirterek 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'a ÖTV'siz akaryakıt 
için çağrıda bulundu. Demir “Biz artık dayanamaz olduk.  
Bir Kamyoncu esnafı yükünü sarmaya gidip gelene kadar 
zam geliyor.  Bizim şehrimiz öğrenci şehri, kamyoncu 
arkadaşlarımız 'öğrencilerin iki tane çekyatını taşımak için 
fiyat vermeye utanıyoruz' diyor.  Fiyat veriyor öğrenci 'Ben 
para veremem' diyor.  Biz çok mağduruz ve 
Cumhurbaşkanımıza buradan sesleniyoruz.  Biz ÖTV'siz 
akaryakıt istiyoruz.  Artık bu işin içinden çıkamaz olduk.  

Devletimiz çalışan ticari araçlara ÖTV'siz Akaryakıt 
vermesini istiyoruz. Şoför Esnafı stressiz araca binmesi 
lazım. Bu durumda nasıl stressiz binecek.  Bizim kaza 
yapmamamız için, bir yere zarar vermememiz için, 
sırtımızda taşıdığımız yolcular için direksiyona stressiz 
binmemiz lazım ama her gün stres daha da çok çoğalıyor.   
Bu konuda devletimizden acil yardım istiyoruz” dedi.

“HALKI TAŞIYACAK DURUMUMUZ 
KALMAYACAK”
Halk Otobüsleri Kooperatifi Başkanı Hasan Ateş de yaptığı 
açıklamasında akaryakıt artışlarına ve ücretsiz yolcu 
taşıma ücretlerine değinerek “Bu Mazot zamları gerçekten 
tahmin edilmeyecek kadar yükseldi. Bunun yanında %300 
civarlarında lastiğe, yedek parçaya zam geldi.  Fakat 
hükümetin özellikle 65 yaş üstüne 2018'den beri 4 yıldır 
hiçbir arttırma yapmadan devam ediyor.  Araç başına aylık 
800TL veriliyor. Ancak bu araçlar bir günde 800 TL'lik yolcu 
taşıyor.  Yani bu vatandaşları bir 29 gün cebimizden 
taşıyoruz.  Bu esnaf buna dayanamaz.  O kadar 
yazışmalarımız, girişmelerimiz oldu 'bugün, yarın' deniliyor 

ama hiçbir şey olmuyor.  Artık Dayanacak Gücümüz 
Kalmadı. Belediye kilometre bazında destek vermeye 
çalışıyor fakat iki kere mazot zammı geldiğinde maalesef o 
da tükeniyor.  Hükümetin bu işe bir çare bulması lazım 
yoksa halkı taşıyacak durumumuz kalmayacak” dedi.

“BİZ İŞİN İÇİNDEN ÇIKAMIYORUZ”
Öztur Personel ve Öğrenci Servisi İşletmecisi Selami 
Candan ise yaptığı açıklamada fiyat arttırmaların çözüm 
olmadığını belirterek “Okullarımız açıldığında mazot 
başkanımızın dediği gibi 7 TL idi. Şu anda 20 TL. Bizim 
giderimiz sadece mazot değil. Asgari ücrete gelen fark var. 
Lastik ve yedek parçaya gelen fark var. Çok korkunç 
rakamlar.  Buradaki arkadaşlarımızın çoğu sanayiye 
borcunu ödeyemiyordur. İnanın, artık sanayiye 
gidemiyoruz. Çok zor durumdayız. Fiyatları arttıralım. 
Fiyatları arttırmak da çözüm olmuyor artık.  Çünkü 
insanlar servis kullanmaz ve oranımız düşüyor.  Biz işin 
içinden çıkamıyoruz. Buna derhal çözüm bulunması ve bu 
sektörün desteklemesi lazımdır. Nasıl yatlara, katlara 
mazot veriliyorsa bize de verilmesi lazım. Bunun çok zor 
olduğunu düşünmüyorum” dedi.

YAŞLILARIMIZI SEVİP SAYARKEN 
NEFRET EDECEK KONUMA GELDİK
Halk Otobüsleri Kooperatifi Yönetim Kurulu Üyesi Rezai 
Kayhan ise “Bizim 2008 yılı yılbaşından önce aldığımız 
lastikler 5 bin 700 TL en ucuzdu.  20 TL'ye aldığımız yağlar 
şu anda 60 TL artı KDV yani %300 arttı burda. 150 TL'ye 
aldığımız bir balata 500 TL olmuş.  Başkanımız biraz 
mütevazı davranıyor ama günlük 30 bil TL bedava biniş var.  
Bu da Ayda 900 Bin TL bedava biniş yapar.  Her yere gittik 
kanallara çıktık. Sorun halledilecek deniyor ama daha 
çözüm göremedik.  Yaşlılarımızı sevip sayarken nefret 
edecek konuma geldik.  Allah hepimizin yardımcısı olsun. 
Bugün Antalya ve Isparta kontak kapattılar. Bizim 
kapatmamız da yakındır”  dedi.

ÖTV'SİZ AKARYAKIT İSTİYORUZ!

Tüketicinin Korunması Hakkındaki Kanun değişiyor
ÖN ÖDEMELİ KONUTLAR 48 AYDA TESLİM EDİLECEK

Tüketici Kanununda Değişiklik yapan 19 maddelik kanun 
teklifi Meclise sunuldu. Kanun teklifi ile tüketici ve konut 
kredilerinde kredi ile ilgili olmayan sigortalar ve yan 
finansal ürün ve hizmetler yasaklanıyor. Yenilenmiş 
ürünler ise kanun teklifi ile ilk defa düzenleniyor.
Taksitle satış sözleşmelerinde tüketici lehine düzenleme 
yapılacak, tüketici kredisi borcunun tamamını 14 gün 
içinde ödeyen tüketiciler bildirim aranmaksızın cayma 
hakkından yararlanacak, belirsiz süreli kredi 
sözleşmelerinde faiz oranının düşürülmesi halinde 
tüketiciler 30 gün beklemeden bu indirimden 
faydalanabilecekler. Tüketici Kanununda Değişiklik 
yapan 19 maddelik kanun teklifi Meclise sunuldu. Kanun 
teklifi ile tüketici ve konut kredilerinde kredi ile ilgili 
olmayan sigortalar ve yan finansal ürün ve hizmetler 
yasaklanıyor. Yenilenmiş ürünler ise kanun teklifi ile ilk 

defa düzenleniyor.
Kanun teklifi ile taksitli satış 
sözleşmelerinde ekonomik zorluklar 
nedeni ile tüketicilerin taksitlerini 
ödeyememeleri halinde kalan 
borcun tamamının satıcı veya 
sağlayıcı tarafından talep 
edilebilmesine ilişkin şartlardan biri 
olan ödenmeyen taksitler 
toplamının kalan borcun onda birini 
oluşturma kriteri, Türk Borçlar 
Kanunundaki düzenleme ile de 
uyumlu olacak şekilde sözleşmede 
yer alan satış bedelinin onda biri 
olacak şekilde tüketici lehine 
değiştiriliyor. Böylece tüketicilerin 
yasal takip başta olmak üzere cebri 

icra nedeni ile katlanmak zorunda oldukları maliyetlerde 
ilave vadeden yararlanmalarının önü açılıyor.
Tüketici kredisini 14 günde ödeyen cayma hakkından 
yararlanacak
14 günlük cayma süresi içerisinde kredi borcunun 
tamamını ödeyen tüketicilerin cayma hakkını 
kullandıkları kabul edilerek iadesi gerekli ücretlerin 
iadesinin yolu kanun teklifi ile açılıyor.
30 gün beklemeden faiz indiriminden faydalanılacak
Sigortasız kredi seçeneği de tüketiciye sunulacak
Ön ödemeli konutlar 48 ayda teslim edilecek
Mobilyada 30 günde teslim şartı uygulanmayacak
Aracı hizmet sağlayıcıları sorumlu olacak
Ön ödemeli devre tatil satışı yasaklanıyor
90 gün önce bildirim yapılırsa ödeme yapılmayacak
Mesafeli sözleşmelerde 1 milyon lira ceza



713 Mart 2022 Pazargazetedegisim.com

Çevre ve Doğa Dernekleri Federasyonu Başkanı Bünyamin 
Nami Tonka zeytinlik alanların maden için yok edilmesine 
karşı olduklarını ifade ederek, Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanlığı'nın yönetmelik değişikliğiyle ilgili tebliğinin usul 
açısından yanlış olduğunu dile getirdi.
Çevre ve Doğa Dernekleri Federasyonu Başkanı Bünyamin 
Nami Tonka zeytinlik alanların maden için yok edilmesine 
karşı olduklarını ifade ederek, Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanlığı'nın yönetmelik değişikliğiyle ilgili tebliğinin usul 
açısından yanlış olduğunu dile getirdi ve                Her ne 
kadar, Tarım ve Orman Bakanlığı'nın görüşü alınarak dense 
de Bir bakanlık, diğer bakanlığın görev alanında ne 
yapacağını yine o bakanlığa öğretmeye çalışması bence 
yanlıştır” dedi.
Her platformda, zeytinlik alanların maden için yok 

edilmesine karşı olduklarını dile getiren 
Çevre ve Doğa Dernekleri Federasyonu 
Başkanı Bünyamin Nami Tonka,  Enerji ve 
Tabii Kaynaklar Bakanlığı'nın yönetmelik 
değişikliğiyle ilgili tebliği Resmi Gazete'nin 
1 Mart tarihli kararının usul açısından 
yanlış olduğunu ifade ederek “Bir bakanlık 
istişare sonucu, kendisiyle ilgili talebi diğer 
bakanlığa iletir ve o bakanlık, talep üzerine 
uygun görüş bildirerek kendi yönetmeliğini 
değiştirebilirdi” dedi.

“SANKİ TARIM VE ORMAN 
BAKANLIĞI'NIN GÖREV 
ALANINI DA DÜZENLEYEN 
BİR UYGULAMA”

Tonka açıklamasında şu ifadelere yer verdi: “Çevre ve Doğa 
Dernekleri Federasyonu olarak birçok çalışma 
yapmaktayız. Çevreyle ilgili tespitler yapıp bunu 
kamuoyuyla paylaşıyoruz. Yine, Federasyonumuzun yayın 
organı olan Çevre ve Doğa Dergimize de tespitlerimizi daha 
uzun yazılarla ve görsellere okuyucuya, çevre dostlarına 
aktarıyoruz. Daha önce zeytinlikler üzerine bir yazı yazmış 
ve kamuoyuna duyurmuştum. Bu konuda, Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanlığı'nın yönetmelik değişikliğiyle ilgili 
tebliği Resmi Gazete'nin 1 Mart tarihli sayısında 
yayınlanmıştı. O zaman, zeytinliklerin maden için yok 
edilmesini tenkit etmiştik. Yine, Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanlığının tebliğini bir kez daha usul açısından da 
incelediğimde, sanki Tarım ve Orman Bakanlığı'nın görev 

alanını da düzenleyen bir uygulama gibi algıladım. Her ne 
kadar, Tarım ve Orman Bakanlığı'nın görüşü alınarak dense 
de, üslup açısından bunun yanlış olduğunu ifade ederim.”

“HİÇ KİMSE, BAŞKALARININ GÖREV 
ALANINA MÜDAHALE ETMEMELİDİR”
“Bence, iki farklı bakanlığı ilgilendiren bir hususta bir üst 
makam tarafından ilgili bakanlıkların yönetmeliklerinde 
değişiklik yapılmalıydı. Bir bakanlık, diğer bakanlığın görev 
alanında ne yapacağını yine o bakanlığa öğretmeye 
çalışması bence yanlıştır. Bir bakanlık istişare sonucu, 
kendisiyle ilgili talebi diğer bakanlığa iletir ve o bakanlık, 
talep üzerine uygun görüş bildirerek kendi yönetmeliğini 
değiştirebilirdi. Burada bu uygulamayı görmüyoruz. 
Aslında, yeni sistem hep profesyonel kadro üzerine 
kuruluyordu ve daha mükemmel hatasız bir yönetimi bize 
sunuyordu. Ama gördüğümüz, devlet uygulamalarına ters 
gelen bir icraat olmuş. Bence, ben yaptım oldu, demekten 
çok devlet sisteminin ahenkli işleyişine destek vermek 
gerekir. Hiç kimse, başkalarının görev alanına müdahale 
etmemelidir, derim.”

“BU TAVIR, BENCE YANLIŞ”
“Değişiklik, Cumhurbaşkanlığı tarafından yapılmalıydı 
veya Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı, Tarım ve Orman 
Bakanlığına talebini bildirerek yönetmelik değişikliğini 
sağlayabilirdi. Usul açısından tenkitimizi yapıyoruz; ama, 
esas açısından da, zeytinliklere yönelik bu uygulamaya 
karşı olduğumuzu da kamuoyuna bir kez daha duyururuz.”

'BU TAVIR, BENCE YANLIŞ'

Küçük Sanayi Sitesi Esnafından İmar Değişikliğine İtiraz

Çanakkale Belediyesi tarafından hazırlanan ve 
gündeme gelen 1/500 nazım imar planında Küçük 
Sanayi Sitesi'nde bazı işyerlerinin yeşil alan olarak 
planlanmasına sanayi sitesi esnafı itiraz etti.
Küçük Sanayi Sitesi, Sümer Bank arazisi ve sosyal 
konutlarla ilgili sorun yıllardır devam ediyor. 
Çanakkale Belediyesi tarafından tarafında 
hazırlanan yeni nazım imar planında Küçük Sanayi 
Sitesi'nin bir bölü yeşil alan olarak gösteriliyor. Askı 
sürecinde olan bu imar planına işyerleri bu şekilde 
yeşil alan olarak gösterilmesine itiraz edildi. İtiraz 
edenlerden biri de Sanayi esnafı Cahit Paşalıoğlu. 
Çanakkale Belediyesi'ne dilekçe veren Paşalıoğlu, 

imar planından Küçük Sanayi Sitesi'nin 
çıkartılmasını istedi. Belediyeye verilen dilekçede 
şu ifadelere yer verildi, “Kabul edilen nazım imar 
planı incelendiğinde planlanan alan da ihtiyaç 
duyulan yeşil alanın tamamına yakın bir büyüklüğü 
halen üyelerimizin küçük sanayi sitesi olarak 
faaliyet gösteren mülkiyetlerin üzerinde 
kalmaktadır. Küçük sanayi dükanlarının bu 
bölgeden ne zaman kalkacağı belli olmadığı süreçte 
planlanan yeşil lan kamu eline geçmeyeceği 
aşikardır. Küçük sanayi alanı olarak bilinen bölge 
mülkiyetleri kuruluşta kooperatifimiz tarafından 
satın alınmış ve imar planları uygulanarak sahadaki 

tüm yollar ve sosyal donatılar bizim arazimizden 
kamuya terk edilmiş olup bu oranda yaklaşık yüzde 
55-60 arasındadır. Planlanan bölgede hiç imar 
uygulaması görmemiş parsellerde imar kanununun 
ilgili hükmüne  istinaden terk edebilecekleri alan 
yüzde 40'dır. Bu da bölge geneline bakıldığında 
diğer parseller ile bizim parsellerimiz arasında da 
fark teşkil edecektir. Ayrıca yeşil alan olarak 
planlanan alan mevcut yapılaşma içerisinde 
planlanmış yakın zamanda kamu eline geçmesi 
mümkün olan boş arazilerde planlanmamıştır.
Hazırlanan nazım imar planında yapılmaya ve hak 
sahiplerinin kazanımına yönelik belirsizlikler 
bulunmaktadır. Nazım plana ilk bakışta yapı adası 
veya parsel bazında çok hissedarlı bir aypı ortaya 
çıkmaktadır. Yaklaşık 400 kooperatif üyesini 
münferiden hak sahibi olması oldukça zordur. Bu 
tür belirsizlikleri çözmek için 1/1000 uygulama  
imar planının nazım planla birlikte yapılması şarttır. 
Zira 1/1000 planda evvelce yapılan yüzde 60'a varan 
terkler dikkate alınarak şimdiki kayıtlar 
dengelenecek, yapı nizamı kat adedi, emsaller, 
inşaat alanları ve bireysel inşaat alanı kazanımlar 
ortaya çıkabilecektir. Küçük sanayi esnafı ancak bu 
belirsizlikler ortadan kalktığında hazırlanan 
planların sağlayacağı getirileri görebilecektir.
Yeni küçük sanayi alanının belirlenip inşaat 
işlemlerinin yapılıp oraya taşınma aşamasına 
gelindikten sonra nazım imar planı değişikliğinin 
yapılmasını nazım imar planında küçük sanayi 
bölgesinin işidilik dışarda tutularak eski halinde 
kalmasını istiyorum. Bu nedenle 1/5000 nazım imar 
planı ve 1/1000 uygulama imar planının 
değerlendirmeye hazır olduğunu bilgi ve gereğini 
azr ederim.”
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 'Ekonomik Krizi Aşacak Olan Sistem 
 Güçlendirilmiş Parlamenter Sistemdir’

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale 
Milletvekili Muharrem Erkek Güçlendirilmiş 
Parlamenter Sistem mutabakatına ilişiklin detaylar 
vererek krizde çıkışın yolunun güçlendirilmiş 
parlamenter sistem olduğunun altını çizerek, "Biz bu 
metinde bir anayasa yazmadık. Böyle bir yetkimizde 
yok zaten. Biz Türkiye'nin en acil sorunu olan sistem 
meselesini yazdık. Biz ilk seçimden sonra iktidar 
olacağız. Hemen ardından da sağlıklı ve güven veren 
bir hükümet sistemi tesis edeceğiz. Ekonomik krizi 
aşacak olan sistem budur. En iyi ekonomistler bu 
krizden çıkış yolunun önce sistem değişikliği 
olduğunu söylemektedirler."
Güçlendirilmiş Parlamenter Sistem mutabakatında 
Atatürk'ün olmadığı iddialarına yanıt veren CHP'li 
Erkek 'Mutabakat metninin ilk sayfası, Türkiye'nin 
kurucusu Değişmez önderimiz Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün imzası ile başlıyor.” dedi.
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale 

Milletvekili Muharrem Erkek, TELE 1'de Gazeteci 
Enver Aysever'in Ayrıntılar isimli programına konuk 
oldu. Güçlendirilmiş Parlamenter Sistem 
mutabakatında Atatürk'ün olmadığı iddialarına yanıt 
veren CHP'li Erkek "Mutabakat metninin ilk sayfası, 
Türkiye'nin kurucusu Değişmez önderimiz Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün imzası ile başlıyor.” dedi.
CHP'li Erkek açıklamalarında, yaşanan ekonomik ve 
siyasi krizin başlıca sebebinin Cumhurbaşkanlığı 
Hükümet Sistemi olduğunu vurguladı. Krizden çıkış 
yolu olarak Güçlendirilmiş Parlamenter Sistemi 
işaret eden Erkek'in açıklamaları şu şekilde:
“Biz bu metinde demokratik laik hukuk devleti 
vurgusunu yapıyoruz. Çok güçlü bir vurgu. Ayrıca 
metinde 1921 anayasasına vurgu yapılmasının 
sebebi, 1921 anayasasının birinci fıkrasındaki 
Mustafa Kemal Atatürk'ün 'Egemenlik kayıtsız 
şartsız milletindir' sözüne göndermedir."

"MUTABAT METNİNİN İLK SAYFASI 
ATATÜRK'ÜN İMZASI İLE 
BAŞLIYOR"
"Demokrasiye odaklanıyorsanız farklı görüşteki 
kişilerle bir masada uzlaşabiliyorsunuz. Son 
kurultayımızda Genel Başkanımız Sayın Kemal 
Kılıçdaroğlu tüm Türkiye ile İkinci Yüzyıla Çağrı 
Beyannamesi isimli bir manifesto paylaştı. Orada 
tüm sorunlarımızı TBMM çatısı altında demokrasi 
içerisinde çözeceğimizi söylüyoruz. 6 genel başkanın 
imzaladığı mutabakat metninin ilk sayfası 
Türkiye'nin kurucusu ulu önderimiz Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün imzası ile başlıyor. Bu metinde 
Atatürk yok demek yanlış olur."

 "EKONOMİK KRİZİ AŞACAK OLAN 
SİSTEM BUDUR"
 "Biz bu metinde bir anayasa yazmadık. Böyle bir 
yetkimizde yok zaten. Biz Türkiye'nin en acil sorunu 
olan sistem meselesini yazdık. Biz ilk seçimden 
sonra iktidar olacağız. Hemen ardından da sağlıklı ve 
güven veren bir hükümet sistemi tesis edeceğiz. 
Ekonomik krizi aşacak olan sistem budur. En iyi 
ekonomistler bu krizden çıkış yolunun önce sistem 
değişikliği olduğunu söylemektedirler."

 "84 MİLYON FRENİ PATLAMIŞ 
KAMYON GİBİ UÇURUMA 
SÜRÜKLENİYORUZ"
 "Biz 6 muhalefet partisi olarak ortak bir gelecek inşa 
etmek istiyoruz. Güven veren bir sistem vaat 
ediyoruz. 6 parti ile bu sisteme sağlam bir temel 
atıldı. Biz şu an ilkeler üzerinde çalışıyoruz. 
Cumhuriyet tarihimizin en ağır siyasi ve ekonomik 
krizini yaşıyoruz. Toplum derin bir yoksulluk ile karşı 
karşıya. Bunun sebebi şu an ki sistem. Bu sisteme 
geçildiğinden beri vatandaşın sorunları ağırlaşıyor. 
84 milyon freni patlamış kamyon gibi uçuruma 
sürükleniyoruz. Buna dur diyeceğiz. Erken seçim 
olmak zorunda. Biz erken seçimi vatandaş için 
istiyoruz."  

'Akaryakıtçılar Kapanmanın Eşiğinde’
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası (ÇTSO) Yönetim Kurulu 
Üyesi ve akaryakıt istasyonu sahibi Volkan Temiz, 
akaryakıt bayilerinin son dönemde artan maliyetler ve 
düşük kar marjı nedeniyle zarar ettiğini belirterek, 
bayilerin faaliyetlerini devam ettirebilmesi için kar 
marjlarının arttırılmasını ve enflasyona karşı da korunması 
gerektiğini ifade etti.
Temiz yaptığı açıklamada, “Akaryakıt ürünlerine peş peşe 
yapılan zamlara karşın bayilere litre başına yansıtılan kar 
marjı değişmemiş, yüzdesel olarak bakıldığında 
düşmüştür. Şu anki enflasyon ile birlikte elektrik, asgari 
ücret gibi kalemlere gelen artışlar istasyonlarımıza artı yük 
getirerek zarar ettirmektedir. Ülkemizde 14.000 civarında 
akaryakıt bayii var ve bu sektör ciddi bir istihdam 
yaratıyor. Satışlarımızın azalması ve işletme 
sermayelerinin erimesi ile pek çok bayii kapanma riskiyle 
karşı karşıya kalmış olup, işletmelerin kapanması halinde 
işsizlik oranı artacaktır” dedi.

“İNDİRİMİ YAPAN ŞİRKETLER 
İNDİRİMLERİ KENDİ KAR 
MARJLARINDAN KARŞILAMALIDIR”
 Temiz, akaryakıt bayilerinin sorunlarını ve çözüm önerisi 
olarak taleplerini şöyle dile getirdi; “Dağıtım şirketleri 
indirim yaptığında bunu bayilere yüklüyor. İndirimi yapan 
şirketler indirimleri kendi kar marjlarından karşılamalıdır. 
Mevzuatlarımız zaten çok ağır, bizlere sürekli maddi 
yükümlülükler getiriyor. Kredi kartı alışverişlerinde 
komisyon yükü bizim üzerimizde ve yüksek. Kredi 
kartlarındaki komisyon bayilere yüklenmemeli, yüzde 
50'sini bayiler, yüzde 50'sini dağıtım şirketleri 
karşılamalıdır. Sürekli dile getirdiğimiz diğer bir konu ise 
KDV'nin ÖTV'ye dahil edilmesi veya KDV'nin indirilmesidir. 
Nakliye ücretlerinin kar payının içinde yer alması bayileri 
mağdur etmektedir. Nakliye ücretleri kar payından ayrı 
olarak verilmeli ve bu ücret kilometre bazında 
hesaplanmalıdır.”  
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AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas ve 
beraberindekiler, ulaşımı 35'ten 7 dakikaya düşürecek olan 
Ayvacık Küçükkuyu Tünellerini inceledi. Makas burada 
yaptığı açıklamada tünellerin işletmeye açılmasıyla birlikte 
akaryakıtta yıllık 8 milyon, 12 yılda ise 1 milyar lira tasarruf 
sağlanacağını kaydetti.
AK Parti İl Başkanı Naim Makas, belediye başkanları, ilçe 
başkanları, belde başkanları ve il genel meclis üyelerinin de 
katılımıyla, Ayvacık- Küçükkuyu Tünellerindeki teknik 
geziye katıldı. Turizm ve ticarette katkı sağlayacak, çift 
tünellerin toplam uzunluğu 12 kilometre. Bu sayede ulaşım 
35'de 7 dakikaya inecek ve Marmara, Ege ve Akdeniz'e 
kesintisiz transit geçişte büyük önem taşıyacak. 
Gezi kapsamında tünelleri inceleme fırsatı bulan AK 
Partililere, yetkililer tarafından bilgi verildi. Teknik gezi 
sonrası açıklamalarda bulunan AK Parti İl Başkanı Naim 
Makas, “Bugün Ayvacık Küçükkuyu'dayız. Adeta 
Çanakkale ruhunun Ege ve Akdeniz'e açılan kapısı olan 
Küçükkuyu Assos ve Troya Tünellerimizdeyiz. Bugün 
burada tamamen Türk mühendisliğiyle hayata geçirilen bu 
kıymetli projeye tanıklık ediyoruz. Bu kıymetli proje 
toplamda 5.7 kilometrelik çift tüpten oluşmaktadır. Toplam 
uzunluk ise 12 kilometredir. İnşallah bölgemizde deniz, dağ 
ve termal turizme katkı sağlayan bu kıymetli yapı bittikten 
sonra 35 dakikadan 7 dakikaya düşürerek bölge trafiğini 
düşürecek önemli bir yapı haline gelecektir. Tünellerin 
önümüzdeki yaz aylarında bitmesi ve işletmeye 
açılmasıyla beraber akaryakıtta yıllık 8 milyon TL ve 

işgücünde 72 milyon TL'lik bir işgücü tasarrufu 
sağlayacaktır. Toplam tasarruf bedeli yıllık 80 milyon TL 
olup, 12 yılda tasarruf yaklaşık 1 milyar TL'yi bulmaktadır. 
Bu kıymetli projede toplam 600 personel ve 60'a yakında 
teknik ekip bulunmaktadır. Bu kıymetli projeye can veren 
teknik ekibimize, üstlenici firmamıza Karayolları Genel 
Müdürlüğümüze, Bakanlığımıza, devletimize, 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'a, Grup 
Başkanvekilimiz Bülent Turan'a, Milletvekilimiz Jülide 
İskenderoğlu'na canı gönülden teşekkür ediyoruz” diye 
konuştu. 

“Çanakkale ruhunun Akdeniz ve Ege'ye 
açılan kapısı” 
"Bu kıymetli proje, Çanakkale ruhunun Akdeniz ve Ege'ye 
açılan kapısı olmakla beraber dünyanın en büyük asma 
köprüsünün yapıldığı Çanakkale'mizde, 1915 Çanakkale 
Köprüsü'yle beraber inşallah ringi tamamlayan önemli bir 
parça haline gelecektir" diyen Başkan Makas, "Ayvacık - 
Küçükkuyu Tünelleriyle gurur duyuyoruz. Yıllarca bölgede 
yaşanan trafik sorunu, trafik kazaları, akaryakıttan 
kaynaklı ekstra maliyetlerin önüne geçen bu kıymetli yapı, 
yıllar boyu bölgemize hizmet edecek. Bölge turizmine, 
bölge ticaretine önemli katkılarda bulunacaktır. 18 Mart 
2022 Cuma günü Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan'ın ve devlet erkanımızın da katılımlarıyla 1915 
Çanakkale Köprüsü'nü 576 köyümüz, 12 ilçemiz,10 
beldemiz, tüm teşkilatlarımız ve vatandaşlarımızla beraber 
Anadolu'dan Avrupa'ya tekrardan geçerek, hep beraber 
kutlu bir şekilde o günü yaşayacağız. Tüm Çanakkaleli 
hemşehrilerimizi, vatandaşlarımızı 1915 Çanakkale 
Köprüsü'nün açılış günü 18 Mart günü saat 16.00'da 
Gelibolu gişelerine davet ediyoruz” şeklinde konuştu.

AK Parti'li heyetten 4 milyarlık 
dev yatırıma teknik gezi

Başkan Makas'tan oda 
başkanlarına ziyaret
AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, teşkilatıyla 
birlikte birlikte oda başkanlarını ziyaret etti.
AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, yeniden 
oda başkanlığına seçilerek, güven tazeleyen Çanakkale 
Elektrik ve Elektronikçiler Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Muzaffer Bilgiç, Çanakkale Kasaplar Fırıncılar 
Lokantacılar ve Gazinocular Esnaf Odası Başkanı 
Selahattin İş ve Çanakkale Terziler Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Başkanlığına yeni seçilen Mehmet 
Budak'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
Başkan Makas'a ziyaretleri esnasında İl Teşkilat 
Başkanı Ethem Hırçın, Merkez İlçe Başkanı Aynur Tuna 
Yavaş ve STK Birim Başkanı Halil Sarıbaş ve yönetim 
kurulu üyeleri eşlik etti.

'Diş İmplantı' 
  Uygulaması Başladı

Çanakkale Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi'nde diş implantı 
uygulamasının başladığı bildirildi.
Çanakkale Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi Başhekimi Dt. 
Arzu Uygun Sezen yaptığı açıklamada “2011 yılında 
Çanakkale halkına diş sağlığı hizmeti vermek için 
kurulan ağız ve diş sağlığı merkezimiz çoğu ağız ve diş 
sağlığı merkezinde sunulmayan, girişimsel bir işlem 
olan implant uygulamasına başlamıştır. Böylelikle diş 
eksikliğinde uygulanabilecek en iyi tedavi 
yöntemlerinden biri olan implant tedavisi için 
vatandaşlarımızın il dışına gitme ihtiyacı azalacaktır” 
dedi.
Uyguladıkları implant tedavisi ile ilgili açıklama yapan 
Ağız Diş ve Çene Cerrahisi Uzmanı Dt. Lütfiye Yazar ise; 
“İmplant diş eksikliği durumlarında ortaya çıkan 
çiğneme fonksiyonu ve estetiği tekrar sağlamak 
amacıyla çene kemiğine yerleştirilen, uygun 
malzemeden yapılmış yapay diş kökleridir. Günümüzde 
diş implantları doğal dişlere en iyi alternatif olarak 
kabul edilmektedir. Geleneksel sabit ve hareketli 
protezlere oranla daha iyi konuşma ve çiğneme 
fonksiyonu sağlarken doğal bir görünümü de 
beraberinde getirmektedir. Tek diş veya daha fazla diş 
eksikliğinde eğer implant yerleştirmeye uygun kemik 
mevcutsa ve hastanın genel sağlık durumu implant 
uygulaması için sorun oluşturmuyorsa hasta ve hekim 
tarafından çok başarılı sonuçlar verebilen bir tedavi 
şeklidir. Hastalarımıza daha iyi hizmet vermek ve 
tedavi standartlarımızı yükseltmek gayreti içindeyiz” 
diye konuştu.  

Tarıma Getirilen Ek Desteğin Ayrıntıları Belli Oldu
Bazı ürünlerde çiftçiye ek girdi desteği sağlanırken, 
sertifikalı tohum desteğinde ise artış öngörülüyor. Yağlık 
ayçiçeği ekim alanlarının kapsamı da genişletildi.
Cumhurbaşkanlığı Kararı ile bazı ürünlerde çiftçiye ek girdi 
desteği sağlanırken, sertifikalı tohum desteğinde ise artış 
öngörülüyor. Ayrıca yağlık ayçiçeği ekim alanlarının 
kapsamı genişletilerek 4 ilde 7 havza daha destekleme 
kapsamına alındı.
Resmi Gazete'nin 11 Mart 2022 tarihli sayısında yayınlanan 
Karar'ın ayrıntıları şöyle:
1- Resmi Gazete'de yayınlanan bu kararda hem 2021 
üretim yılında yapılacak desteklerle ilgili hem de 2022 
üretim yılı ile ilgili düzenlemeler var. 2021 yılı destekleri 
2022 bütçesinden, 2022 yılı destekleri ise büyük oranda 
2023 bütçesinden ödenecek.
Girdi desteği 5 üründe dekar başına 50 lira arttı
2- Kararda “Türkiye Tarım Havzaları Üretim ve Destekleme 
Modeli kapsamında 2021 üretim yılı Çiftçi Kayıt Sistemi 
kayıtlarına göre buğday, arpa, çavdar, yulaf ve tritikale 
ürünlerine bir defaya mahsus olmak üzere dekara 50 TL ek 
girdi desteği ödenir.” deniliyor. Sayılan bu 5 üründe 
çiftçilere dekar başına ilave olarak 50 lira ödenecek.
3- Buğday, arpa, çavdar, yulaf ve tritikale için 2021 üretim 
yılında dekar başına 22 lira mazot, 20 lira gübre desteği 
olmak üzere 42 lira ödenecekti. Buna ilave olarak bir defaya 
mahsus dekar başına ilave 50 lira destek verilecek. Yani bu 
5 üründe çiftçi kayıt sistemine kayıtlı çiftçiler 2021 ürünü 
için toplamda dekar başına 92 lira alacaklar.
4- Bu karar Bu hafta gübre ve mazot desteği ödemeleri 
başladı. Destek dekara 42 lira üzerinden ödeniyor. Daha 
sonra 50 lira daha ödenerek 92 liraya tamamlanacak.
5- Buğday, arpa, çavdar, yulaf ve tritikale dışındaki hiçbir 
ürüne ilave destek yok.
Tohumda destek artışı sadece 6 üründe var
6- Sertifikalı tohum kullanan çiftçilere Çiftçi Kayıt Sitemine 
kayıtlı olmak şartıyla dekar başına bir destek ödeniyor. Bu 
destek, 2021 üretim yılı için arpa, buğday, çavdar, tritikale, 

yulaf, çeltikte dekar başına16 lira, aspirde 5 lira, nohut ve 
kanolada (kolza) 20 lira, susamda 4 lira, kuru fasulye, 
mercimek ve yoncada 30 lira, patateste 100 lira, fiğ, yem 
bezelyesi, korunga ve soyada 22 lira, yer fıstığında ise 17 lira 
olarak 2022 bütçesinden ödenecek.
7- Cumhurbaşkanlığının 11 Mart tarihli Resmi Gazete'de 
yayınlanan Kararı ile 2022 üretim yılında bu ürünlerden 
sadece; arpa, buğday, çavdar, tritikale, yulaf ve çeltikte 
sertifikalı tohum kullanım desteği dekar başına 8 lira 
artışla 24 liraya çıkarılıyor. Diğer ürünlerin desteğinde artış 
yok. 2022 üretim yılı için sertifikalı tohum kullanım desteği 
imkanlar ölçüsünde 2022 bütçesinden ödenmeye 
başlanacak ama büyük olasılıkla 2023 yılı bütçesinden 
ödenecek.
Tarım danışmanlarına yıllık 6 bin lira ilave destek
8- Aynı karar ile tarımsal yayım ve danışmanlık desteği: 
Tarım ve Orman Bakanlığınca yetkilendirilerek tarımsal 
yayım ve danışmanlık hizmeti sunan serbest tarım 
danışmanları ile ziraat odası ve üretici örgütlerinde en fazla 
beş tarım danışmanı olmak üzere istihdam edilen her bir 
tarım danışmanı için yıllık 46 bin lira olan destek 52 bin 
liraya çıkarılıyor.
9- Danışmanlık desteği iki eşit dilim halinde ödenecek. 
Tarımsal yayım ve danışmanlık ödemesi kriterleri, 
denetleme ve cezaların uygulanması, desteklemenin geri 
alınması ve desteklemeden yararlanamayacaklar ile 
tarımsal yayım ve danışmanlık desteklemesinden 
yararlanacak tarım danışmanı sayısı bütçe miktarlarına 
göre Bakanlıkça çıkarılacak tebliğ ile belirlenecek.
Yağlık ayçiçeği üretimine destek alanı genişletildi
10- Cumhurbaşkanlığı Kararı ile daha önce yağlık ayçiçeği 
ekimi destekleme kapsamında olmayan Aydın-Efeler, 
Aydın-Köşk, Aydın-Sultanhisar, Aydın-Yenipazar, 
Karabük-Eskipazar, Kütahya-Domaniç ve Sivas-Hafik 
havzaları destekleme kapsamına alındı. Belirtilen 
havzalarda yağlık ayçiçeği eken çiftçiler, ayçiçeğine verilen 
desteklerden yararlanacaklar
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Çanakkale Ticaret Borsası ev sahipliğinde, Tarım ve Orman 
İl Müdürlüğü, Ezine Peynirini ve Mandıracılarını Koruma 
Geliştirme Tanıtma Derneği, Çanakkale İli Damızlık Koyun 
ve Keçi Üreticileri Birliği iş birliğinde “Süt ve Süt Ürünleri 
Sektör Kurulu Toplantısı” düzenlendi. Mandıracı ve üretici 
arasındaki gerginliğin sebebinin üreticiye yanlış beyanda 
bulunan Bayramiç Süt Üreticileri Birliği olduğu ortaya çıktı. 
Mandıracılar ile üretici arasındaki anlaşmazlığı çözmek 
üzere masaya oturduklarını ifade eden Damızlık Koyun ve 
Keçi Üreticileri Birliği Başkan Yardımcısı İlhan Ulus 
üreticiye yanlış bilgi aktarıldığını ifade ederek; 
mandıracıların son süt fiyatlarını keçi sütüne 5 TL, koyun 
sütüne 7,5 TL verdiğini ancak Bayramiç Süt Üreticileri 
Birliği'nin üreticiye keçi sütüne 4,5 TL koyun sütüne 6 TL 
olarak aktardığını ifade etti.  Başkan Yardımcısı Ulus,  keçi 
sütü için 6 TL, koyun sütü içinse 8 TL talep ettiklerini 
aktardı.” 
Çanakkale Ticaret Borsası ev sahipliğinde, Tarım ve Orman 
İl Müdürlüğü, Ezine Peynirini ve Mandıracılarını Koruma 
Geliştirme Tanıtma Derneği, Çanakkale İli Damızlık Koyun 
ve Keçi Üreticileri Birliği işbirliğinde “Süt ve Süt Ürünleri 
Sektör Kurulu Toplantısı” düzenlendi. Geçtiğimiz hafta 
mandıracılara tepki gösteren üreticiler sütlerini yere 
dökmüş “hayatımız mandıracıların eline kaldı” demişti.  
Mandıracı ve üretici arasındaki gerginliğin sebebinin 
üreticiye yanlış beyanda bulunan Bayramiç Süt Üreticileri 
Birliği olduğu ortaya çıktı. 
Mandıracılar ile üretici arasındaki anlaşmazlığı çözmek 
üzere masaya oturduklarını ifade eden Damızlık Koyun ve 
Keçi Üreticileri Birliği Başkan Yardımcısı İlhan Ulus 
üreticiye yanlış bilgi aktarıldığını ifade ederek;  
mandıracıların son süt fiyatlarını keçi sütüne 5 TL, koyun 
sütüne 7,5 TL verdiğini ancak Bayramiç Süt Üreticileri 
Birliği'nin üreticiye keçi sütüne 4,5 TL koyun sütüne 6 TL 
olarak aktardığını ifade etti.  Başkan Yardımcısı Ulus,  keçi 
sütü için 6 TL, koyun sütü içinse 8 TL talep ettiklerini de 
aktardı.

Çanakkale'de koyun ve keçi sütü üretimi yaparak geçimini 
sağlayan beş bine yakın aile maliyetin altında kalan fiyatlar 
ve çiğ süt desteklerinin yetersizliği nedeni ile üretemez 
hale geldi.
Pandemi boyunca direnç gösteren mandıracılar, süt 
üreticileri ve enflasyonla mücadele eden vatandaşın 
mağduriyeti devam ederken Geçtiğimiz hafta Bayramiç 
ilçesinin Söğütgediği köyündeki S.S. Söğütgediği, 
Bezirgânlar, Cazgirler, Hacıdervişler Köyleri Tarımsal 
Kalkınma Kooperatifi Süt Toplama Merkezi'nde toplanan 
süt üreticileri, mandıracıların keçi ve koyun sütüne düşük 
fiyat vermesini protesto ederek, sütlerini dökmüştü.
Süt üreticilerine Çanakkale Damızlık Koyun Keçi 
Yetiştiriciler Biriği Başkanı Doç. Dr. Ferhan Savran, Başkan 
Yardımcısı İlhan Ulus, Bayramiç Ziraat Odası Başkanı İsmail 
Pehlivan da destek vermişti.
Keçi sütüne geçen yıl 4,5, koyun sütüne ise 7,5 lira fiyat 
verildiğini belirten üreticiler, bu yıl mandıracıların keçi 
sütüne aynı fiyatı, koyun sütüne ise 7 lira fiyat verdiklerini, 
artan maliyetler karısında bu işi yapamaz hale geldiklerini 
söylemişti.
Çanakkale Ticaret Borsası ev sahipliğinde, Tarım ve Orman 
İl Müdürlüğü, Ezine Peynirini ve Mandıracılarını Koruma 
Geliştirme Tanıtma Derneği, Çanakkale İli Damızlık Koyun 
ve Keçi Üreticileri Birliği işbirliğinde “Süt ve Süt Ürünleri 
Sektör Kurulu Toplantısı” düzenlendi.

FİTİLİ ATEŞLEYEN BİRLİK ÇIKTI
Mandıracı ve üretici arasındaki gerginliğin sebebinin 
üreticiye yanlış beyanda bulunan Bayramiç Süt Üreticileri 
Birliği olduğu ortaya çıktı. Mandıracılar ile üretici 
arasındaki anlaşmazlığı çözmek üzere masaya 
oturduklarını ifade eden Damızlık Koyun ve Keçi Üreticileri 
Birliği Başkan Yardımcısı İlhan Ulus üreticiye yanlış bilgi 
aktarıldığını ifade ederek; mandıracıların son süt fiyatlarını 
keçi sütüne 5 TL, koyun sütüne 7,5 TL verdiğini ancak 
Bayramiç Süt Üreticileri Birliği'nin üreticiye keçi sütüne 4,5 
TL koyun sütüne 6 TL olarak aktardığını ifade etti. Başkan 
Yardımcısı Ulus,  keçi sütü için 6 TL, koyun sütü içinse 8 TL 
talep ettiklerini de aktardı.
Sektörün paydaşlarını bir araya getiren toplantıya, 
Çanakkale Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Kaya 
Üzen, Meclis Başkanı Abdullah Deniz, Tarım ve Orman İl 
Müdürü Erdem Karadağ, Koordinasyon ve Tarımsal Veriler 
Şube Müdürü Halil İbrahim Büyükgaga, TAR-KOOP Genel 
Başkanı Mehmet Özkurnaz, Ezine Peynirini ve 
Mandıracılarını Koruma Geliştirme Tanıtma Derneği 
Başkanı Ali Atak ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Damızlık 
Koyun ve Keçi Üreticileri Birliği Başkanı Ferhan Savran, 
Başkan Yardımcısı İlhan Ulus, Çan Süt Ürecileri Birliği 

Başkanı Harun Arslan ve Yönetimi, Bayramiç Süt Üreticileri 
Birliği Başkanı Mehmet Arslan ve Ticaret Borsası Mandıracı 
Üyeleri katılım sağladı.
Süt ve süt ürünleri sektörüne ilişkin sorunların 
çözümünün ortak akılla üretilmesi gerektiği vurgulanan 
toplantıda tüm paydaşlar bir araya gelerek yaşadıkları 
sorunları ve taleplerini ilettiler.
Toplantıda, süt fiyatları başta olmak üzere, çiğ sütün 
toplanmasında, süt hijyeni riskleri ve toplama maliyetleri, 
yerel ve ulusal perakende satış kanallarında ki yaşanan 
sıkıntılar, İşletmelerin stok fazlalığı, stok maliyetleri ve 
finansman ihtiyacı, pandemi sürecinde ulusal pazarda 
yaşanan zorluklar ile sanayiciler üzerinde oluşan yükler ve 
süt üreticilerinin artan maliyetler nedeniyle yaşamış 
olduğu sıkıntılar hususunda görüşmeler gerçekleştirildi.
Ayrıca Coğrafi işaretli Ezine Peynirinin ulusal arenada hak 
ettiği değeri kaybetmemesi için, herkesin alın terinin 
karşılığını aldığı, sürdürülebilir bir sütçülük ve mandıracılık 
sektörü ile ilgili yol haritası belirlenmesine ilişkin 
paydaşlarca istişarelerin devamlılığına karar verildi.

Gerginliğin Fitilini Birlik Ateşledi!

Esnafların Talepleri Masaya Yatırıldı
Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği tarafından 
düzenlenen kahvaltıda şoför esnafının sorunları ve 
talepleri masaya yatırıldı.
Toplantıya Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
Başkanı Ünal Özcan, Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan, 
Çanakkale Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı 
Mehmet Ali Demir, Zabıta Amiri Cem Matara, belediye 
meclis üyeleri ile Kepez'deki ticari taksi ve kamyonetçi 

esnafları katıldı.
Toplantı ile ilgili bilgi veren Ünal Özcan, “Esnaflarımızın 
sorun ve önerileri hakkında görüş alışverişinde 
bulunulmuştur. Taksici esnafımızın taksilerdeki yaş 
sınırının 8 yaştan, 10 yaşa çıkarılması ile ilgili talepleri, 
belediye başkanımız tarafından olumlu karşılanmış olup, 
değişim sözü alınmıştır. Katılım sağlayan herkese teşekkür 
ederiz” denildi.

AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, teşkilatıyla 
birlikte birlikte oda başkanlarını ziyaret etti.
AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, yeniden 
oda başkanlığına seçilerek, güven tazeleyen Çanakkale 
Elektrik ve Elektronikçiler Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Muzaffer Bilgiç, Çanakkale Kasaplar Fırıncılar 
Lokantacılar ve Gazinocular Esnaf Odası Başkanı 
Selahattin İş ve Çanakkale Terziler Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Başkanlığına yeni seçilen Mehmet 
Budak'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
Başkan Makas'a ziyaretleri esnasında İl Teşkilat 
Başkanı Ethem Hırçın, Merkez İlçe Başkanı Aynur Tuna 
Yavaş ve STK Birim Başkanı Halil Sarıbaş ve yönetim 
kurulu üyeleri eşlik etti.

Başkan Makas'tan oda 
başkanlarına ziyaret
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Dünyada can almaya devam eden Koronavirüs'ün dün 
ikinci yılını doldurdu. 11 Mart 2020 tarihinde kabul edilen bu 
bulaşıcı hastalık nedeniyle Çanakkale de zor günler geçirdi 
ve çok sayıda kişi hayatını kaybetti. Dünya Sağlık 
Örgütü'nün koronavirüs pandemisini ilan ettiği ve 
Türkiye'de ilk COVID-19 vakasının açıklandığı 11 Mart 
2020'den bu yana iki yıl geçti. 14,5 milyon vakayla dünyada 
dokuzuncu sırada yer alan Türkiye salgını en ağır yaşayan 
ülkelerden. Sağlık Bakanlığı'nın açıkladığı resmi rakamlara 
göre bile vefat sayısı 95 binin, gerçek rakamlar ise 250 binin 
üzerinde.

ÇANAKKALE HAZIRLIKSIZ YAKALANDI
Çin'de başlayıp dünyaya hızla yayılmaya başladığı 
dönemde her bölge pandemi hastaneleri kurmak için hızlı 
çalışmaya başladı. Türkiye'de de vaka sayısı görülmeye 
başladığı günlerde Çanakkale'de neler yapılacağı 
konusunda uzmanlar görüş alışverişinde bulundu. O 
dönem Çanakkale merkezde boş olan ve kullanılmayan 3 
hastane binasından birinin pandemi hastanesine 
çevrilmesi istendi. Bunun için en uygun hastanenin ise 
Esenler Mahallesi'nde bulunan eski Kadın, Doğum ve 
Çocuk Hastanesi olduğu ifade edilmişti.
Bu öneriyi dikkate almaya dönemin İl Sağlık Müdürlüğü, 
Çanakkale'de vakalar başlayınca paniklemeye başladı. 
Vakaların hızla artmasının ardından ilk olarak ÇOMÜ 
Araştırma Hastanesi'nin bir bölümü pandemi hastanesine 
dönüştürüldü. Vakalar hızla artınca yoğun bakın servisi 
yetmedi ve bu sefer buna Mehmet Akif Ersoy Devlet 
Hastanesi de eklendi.

İKİ HASTANE DE PANDEMİ HASTANESİ 
OLDU
Her iki hastanede pandemi hastanesine dönüştürülmesi 
kentte panik havası hakim oldu. Şehir merkezinde bulunan 
iki hastanenin de pandemi hastanesi olması nedeniyle 
vatandaşlar hastanelere gitmekte korktu. İşe bu dönemde 
il sağlık müdürlüğüne tpekiler yağmaya başladı. Boş 
bekleyen hastanelerden birisinin pandemi hastanesi 

yapılması gerektiği belirtilerek, yanlış yol izlendiği 
belirtildi.

VAKALAR REKOR KIRDI
Sağlık alanındaki kötü yönetim nedeniyle kentte vaka 
sayıları da rekor kırmaya başladı. Rekor üzerine rekor 
kıran Çanakkale, vaka sayısında uzun süre zirvede yer 
aldık. Vaka sayısındaki rekor artışında normal hastaların 
kovidli hastalar ile aynı yerde tedavi görmesine bağlandı. O 
dönem bu yanlıştan geri adım atılmayınca o dönem 
tepkiler de yağmaya başlamıştı.

AŞIDA DA VAKADA DA ZİRVEYE 
OTURDUK
Koronavirüs aşısının bulunması ile dünya genelinde 
vatandaşlar rahat bir nefes almıştı. Aşı bulunduktan uzun 
süre sonra Türkiye'ye geldi. Çanakkale'ye de aşı en geç 
gelen illerden biri oldu. Aşının faydaları ve zararları 
konusunda tartışma devam ettiği dönemde Çanakkale'de 
aşılama hızlı başladı. İl Sağlık Müdürlüğü'ndeki değişiklikle 
aşılama hızla başladı. Öyle bir duruma geldi ki aşıda 
Çanakkale uzun süre zirvede kaldı. Aşıda zirvede kalan 
Çanakkale'de vakaların düşmesi beklenirken, istenilen 
düşüş yaşanmadı. Bir süre sonra vakalarda da Türkiye 
zirvesine oturduk. Geçen süre içinde son yapılan 
değerlendirmede Çanakkale'de vakaların düştüğü görüldü.
Son paylaşılan vaka haritasında Çanakkale'nin vaka sayısı 

binlerin altında düştüğü görüldü. Maske yasağının 
kaldırılmasının ardından vakaların nasıl seyredeceği 
merak ediliyor.
Çanakkale Tabip Odası Başkanlığı Kovid-19'un ikinci 
yıldönümü dolayısı ile bir açıklama yaptı. İlk günden beri 
gerçekleri gizleyen ve çarpıtan, yanlış yürütülen sağlık 
politikaları hayata geçirildiği vurgulanan açıklama şöyle; “
“Her biri bir can.
Her biri bir insan.
Her biri bir anne, bir baba, bir eş, bir dost, bir arkadaş, bir 
sevgili, bir çocuk!
Her birinin acısını yüreğimizde taşıyoruz.
Korunması ve önlenmesi mümkün olan bir hastalık 
yüzünden öldüler.
Bu dönemde neler oldu:
SALGIN değil ALGI yönetimine çalışıldı, salgından “başarı 
hikayesi” çıkarıp siyasi rant hedefiyle politikalar üretildi.
Salgının başlarında maske sıkıntısı yaşanırken, devamında 
aşılar vatandaşlarla zamanında buluşturulamadığı gibi aşı 
tereddüdüne neden olacak söylemler ile aşı karşıtlığının da 
önü açıldı.
İlk günden beri gerçekleri gizleyen ve çarpıtan, yanlış 
yürütülen sağlık politikaları hayata geçirildi.
Eksik, yanlış, tutarsız salgın yönetimi hayatları karatmaya 
devam etti.
Alınmayan önlemler, uygulanmayan tedbirler ve bilim 
insanlarının, meslek örgütlerinin, uzmanlık derneklerinin, 
sağlık emek örgütlerinin uyarılarına kulak tıkandı.
Temel, zorunlu, acil mal ve hizmet üreten işler dışında 
bütün işlerde çalışmanın durdurulması ve ekonomik 
destek çağrılarına rağmen “Çarklar dönecek, üretim 
sürecek!” ısrarı ile salgın devam etti; destek sermayeye, 
açlık emekçiye düştü.
Salgın tabii ki bitecek. Bu günlere nasıl gelindi kısa özeti 
budur.
Sorumluları biliyoruz!
Biliyoruz ve unutmuyoruz.
Unutmuyoruz ve affetmiyoruz!
Sevgi, Özlem, Yas ve Öfke!”

KOVİD-19'un Bilançosu; “Sevgi, Özlem, Yas ve Öfke!”

Ezine'de 'Mide Botoksu' Ameliyatı Yapıldı
Ezine Devlet Hastanesinde ilk defa uygulanan yöntemle 
aşırı kilo sorunu yaşayan bir bayan hastaya, obezite 
tedavisinde son yıllarda kullanılmaya başlanan ve diğer 
tedavi yöntemlerine göre daha az risk oluşturduğu 
öngürülen 'Mide Botoksu' uygulaması yapıldı.

Uzun süredir kilo sorunu yaşayan, daha önce uyguladığı 
diyetlerle kilo sorununa çözüm bulamayan 31 yaşındaki 
hasta Ezine Devlet Hastanesine başvurdu. Hastane 
Başhekimi Op. Dr. Mehmet Ali Karacaer tarafından 
muayenesi yapılan hastaya obezite teşhisi konuldu. 

Başhekim Karacaer tarafından hastanın 
değerlendirilmesinden sonra 'mide botoksu' yapılmasının 
uygun olduğuna karar verildi. Hastane Başhekimi Op. Dr. 
Mehmet Ali Karacaer ve ekibi tarafından hastaya 
ameliyatsız ve genel anestezi altında endoskopik işlemle 
midenin antrum ve fundus bölümlerine 'mide botoksu' 
operasyonu yapıldı. Başarılı geçen operasyonla hasta 
taburcu edildi.
Daha önceleri çok kez diyet girişiminde bulunduğunu, 
ancak zayıflama konusunda bir türlü başarılı olamadığını 
ifade eden hasta Yeliz Asir, "Şikayetlerim sonucu Ezine 
Devlet Hastanesine başvurdum. Sağolsun başhekimimiz 
yaptığı muayene ve teşhis sonucu bana mide botoksu 
işlemini önerdi. Cerrahi işlem olmadan ve ağrısız sızısız ve 
kısa sürede gerçekleşen operasyonla sağlığıma 
kavuştuğum için çok mutluyum. Bundan sonra 
doktorumuzun önerileri doğrultusunda yaşamıma devam 
ederek kilolarımdan da en kısa sürede kurtularak sağlıklı 
bir yaşama merhaba diyeceğim. Çanakkale'de bu 
operasyonun ilk defa bana uygulandığını da öğrendim. 
Operasyonumu başarıyla gerçekleştirerek beni sağlığıma 
kavuşturan Hastanemizin Başhekimi Op. Dr. Mehmet Ali 
Karacer'e ve hastanemizin tüm personeline ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum" dedi. 
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Genel Yayın Yönetmeni ve Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
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Geçtiğimiz haftalarda Memleket Partisi Çanakkale İl 
Başkanlığın'dan istifa eden Hülya Dağhan ve parti yönetimi 
yerine, genel merkez tarafından görevlendirilen ve 
belirtilen geçici süre içerisinde görev yapacak yeni yönetim 
tanıtıldı.
Açıklama şu şekilde oldu; ''Değerli Çanakkale Kamuoyunun 
bildiği üzere, Memleket Partisi Çanakkale İl Başkanlığı 
Yönetim Kurulu , geçtiğimiz haftalarda öncelikle İl Başkanı 
Sayın Hülya Dağhan 'ın arkasından da çoğunluk sayıdaki 
Yönetim Kurulu üyelerinin istifaları ile işlevsiz hale 
gelmiştir. Bu durum üzerine Memleket Partisi Genel 
Başkanlığı tarafından 01.03. 2022 tarih ve 2022/91 sayılı 
MYK kararı ile İl Geçici Kurulu ataması gerçekleştirilmiştir. 
Bahse konu İl Geçici Kurulu Çanakkale İl örgütünde çeşitli 
kademelerde görevlerde bulunmakta olan aşağıda isimli 
yazılı parti üyelerimiz içerisinden teşkil edilmiştir.Göreve 
gelen Kurul, parti tüzüğümüzün ilgili maddeleri gereği 45 
günlük yasal süre zarfında İl ve Merkez ilçe Genel 
Kurullarını düzenleyerek yeni seçilecek İl ve Merkez ilçe 
Yönetim Kurulları 'na bayrağı devretmek üzere belirtilen 
geçici süre içerisinde görev yapacaktır.Göreve başlamadan 

önce , Çanakkale il Örgütünün kurulması, Parti binamızın 
tefrişatı ve bütün diğer konularda büyük bir özveri ile 
çalışan eski il başkanımız ve Partimizin  Kurucularından  
Sayın Hülya Dağhan 'a , Merkez ilçe Başkanımız Sayın 
Bahar Atan 'a ve bu güne kadar çok değerli katkılar sunan 
İl ve Merkez ilçe Yönetim Kurullarının saygıdeğer üyelerine  
en derin teşekkür ve şükranlarımızı sunarız.'' ifadeleri yer 
aldı.
“Partimizin Genel Merkezinin teveccühleri ile Kurulan İl 

Geçici Kurulu olarak, Siyasi partilerdeki devamlılık prensibi 
gereğince Genel Başkanımız Sayın Muharrem İnce 'nin 
liderliğinde , Atatürk İlkeleri ve Partimizin değerleri 
doğrultusunda elimizden geldiğince  geçiş sürecini 
sorunsuz ve partimize güç katarak  tamamlamak azminde 
olduğumuzu değerli Çanakkale Kamuoyuna arz etmek 
isteriz.Sayın Çanakkale 'li  hemşerilerimizi 07.03. 2022 
tarihinden itibaren Parti il binamızda yoğun şekilde 
başlayacak olan çalışmalarımıza katılmaya ve Türk 
siyasetinin aydınlık yüzü olan Memleket Partisi çatısı 
altında toplanmaya davet ediyoruz.
Memleket Partisi Çanakkale İl Geçici Kurulu ;
AYHAN ÖZEKİN,
FATİH TEZCAN,
MUSTAFA TUTAN,
ORHAN RÜZGAR,
ALİ GÜL,
MURAT ÖNVER,
KADRİYE YASEMİN
BAŞARAN ÇAT     

Memleket Partisi'nde Yeni Atamalar!

Çanakkale Havalimanı Güvenlik Toplantısı Yapıldı
Havalimanı Güvenlik Komisyonu Toplantısı Vali İlhami 
Aktaş başkanlığında Çanakkale Havalimanı Toplantı 
Salonunda gerçekleştirildi.
Havalimanı Güvenlik Komisyonu Toplantısına; Vali 
Yardımcısı Hakkı Uzun, İl Emniyet Müdürü Faruk 
Karaduman, İl Jandarma Komutanı J. Kd. Albay Tahsin 
Saruhan, Deniz Hava Üs Komutanı Albay Atalay Kafkas, 
Sahil Güvenlik Çanakkale Grup Komutanı SG. Yarbay Ercan 
Oran, Gümrük Müdürü Zeynel Kahraman, Çanakkale 
Havalimanı Müdürü Turan Ayanlar, Çelebi Temsilcisi Sibel 
Yolalmaz, kaymakam adayları ve ilgili kurum müdürleri 
katıldı.
18 Mart Şehitleri Anma ve Çanakkale Deniz Zaferi'nin 107. 
Yıl dönümü programı kapsamında havalimanının güvenliği 
ile ilgili konuların görüşüldüğü toplantıda Vali İlhami Aktaş, 
havalimanındaki güvenlik uygulamaları ile alınacak 
tedbirler hakkında bilgiler aldıktan sonra kurumlar arası iş 

birliği ve koordinasyonunun sağlanarak verilen 
hizmetlerin dikkatli ve titiz bir şekilde yürütülmesi 
yönünde talimatlar verdi. Toplantı, görüş ve önerilerin 
değerlendirilmesiyle son buldu.

Çeltik Komisyonu Toplantısı Gerçekleştirildi

Çeltik Komisyonu Toplantısı Vali İlhami Aktaş, 
başkanlığında Tarım ve Orman İl Müdürlüğü toplantı 
salonunda gerçekleştirildi.
Toplantıya; Tarım ve Orman İl Müdürü Erdem Karadağ, DSİ 
252. Şube Müdürü Murat Lütfü Güldoğan, Ziraat Odası 
Başkanı İsmail Kaya, kaymakam adayları ve çeltik 

komisyonu üyeleri katıldı.
Toplantıda; 2022 yılında ilimizdeki çeltik ekim alanlarının 
belirlenmesi ve çeltik tarımında uygulanacak yöntemler 
görüşüldü.
Diğer gündem maddelerinin görüşülüp karara bağlandığı 
toplantı, yapılan değerlendirmelerin ardından sona erdi.

Evlenme vaadiyle 5 milyon lira dolandıran kadın ve oğulları aranıyor
Çanakkale'de, 20 kişiyi evlenme vaadiyle kandırarak 5 
milyon TL dolandırdığı öne sürülen kadın ile oğulları polis 
tarafından aranıyor.
Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü Asayiş Şube Müdürlüğü 
ekipleri, Z. T.'nin, kendisinden 20-30 yaş büyük erkekleri 
evlenme vaadiyle kandırarak dolandırdığı yönündeki ihbar 
ve şikayetler üzerine harekete geçti. Çanakkale 
Cumhuriyet Başsavcılığı'nca yürütülen soruşturma 
kapsamında, teknik takip sonucunda dolandırıcılık 
şüphelisinin Z. T. olduğu tespit edildi. Z. T.'nin, eşleri bir süre 
önce ölen ya da boşanan erkeklere duygusal olarak 

yaklaşıp, evlenme vaadiyle gayrimenkul, para ve altın 
istediği tespit edildi. Z. T.'nin ayrıca mağdur kişilerden 
vekalet alarak gayrimenkullerini suç ortağı olduğu 
değerlendirilen üçüncü kişilere devrettiği belirlendi. 
Ekipler, noter ve tapu işlemlerini takip ederek, Z. T.'nin 
çocukları O.C. ve O. C.'yi suç ortağı olarak kullandığını tespit 
etti. Benzer yöntemlerle yaklaşık 20'ye yakın kişiyi 5 
milyon liradan fazla dolandırdığı belirlenen Z.T. ile çocukları 
O. C. ve O. C. polis tarafından aranıyor.
Aynı Suçtan Tutuklanmıştı
Z.T. ile oğulları, 7 Temmuz 2020'de Çanakkale merkez ve 

ilçelerinde aynı yöntemle 1 milyon 315 bin TL ile 40 bin dolar 
dolandırdıkları suçlamasıyla yakalandı. Z. T. ile oğlu O. C., 
nitelikli dolandırıcılık suçundan tutuklanırken, O. C. ise 
tutuksuz yargılanmak üzere serbest kalmıştı. 

Fahiş fiyat ve 
stokçuluk denetimleri!

Çanakkale'nin Biga ilçesindeki marketlerde fahiş fiyat 
uygulamaları ve temel tüketim ürünlerinde stokçuluk 
denetimi yapıldı.
Kaymakam Erdinç Dolu, beraberinde İlçe Emniyet 
Müdürü Emre Bolat, İlçe Tarım Müdürü Fevzi Atmaca, 
gıda kontrol ekipleri ve zabıta personelleri ile birlikte 
ilçede bulunan yerel ve zincir marketlerde fahiş fiyat 
uygulamaları, başta yağ olmak üzere temel tüketim 
ürünlerinde stokçuluk denetimi yaptı.
Denetimlerde raflarda yağ olup olmadığı, raftaki etiket 
ile kasa çıkışlarının birbirine uyup uymadığı ve 
depolarda yağ saklanıp saklanmadığı incelendi. 
Denetim yapılan marketlerin raflarında yeterli 
miktarda yağ bulunduğu gözlemlenirken depolarda da 
anormal ürün stoğunun bulunmadığı görüldü.  
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Fen Edebiyat 
Fakültesi Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Nurcihan Hacıoğlu 
Doğru Bionnova Eğitim Danışmanlık Biyoteknoloji Ar-Ge 
ve İnovasyon şirketini açtı.
Nurcihan Hacıoğlu Doğru, “Bugün yeni bir başlangıca daha 
imza atmanın mutluluğunu yaşıyorum. Çanakkale Ticaret 
Sicil Müdürlüğü tarafından kuruluşu tasdik edilen ve 
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odasına bugün itibariyle kayıt 
olan firmamın açılışını yaptık. Yeni bir kadın girişimci 
olarak; bölgemiz ve ülkemiz ekonomisi için katma değerli 
ürünler ve projeler gerçekleştirmeyi hedeflediğim; 
Bionnova Eğitim Danışmanlık Biyoteknoloji Ar-Ge ve 
İnovasyon Ticaret Limited Şirketi firması hayırlı uğurlu 
olsun. Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri 
Sema Sandal'a ve Çanakkale Ticaret Sicil Müdürü Şerife 
Kurt'a şirketin kuruluşu sürecinde verdikleri destekler için 
teşekkürler ederim” dedi.

'Bölgemiz için katma değerli ürünler ve projeler üreteceğim’

Kale Grubu'nun Sosyal Girişimcilik 
Eğitim Programı başvuruları başlıyor
Kurulduğu günden bu yana, ürettiği 
değerleri toplumla paylaşarak gelişmeyi 
hedefleyen Kale Grubu, 'İyi Bak Dünyana' 
hareketi kapsamında, sosyal girişimcilik 
alanındaki birikim ve deneyimini daha 
geniş kitlelerle buluşturmak amacıyla 
online eğitim platformu olan Dünyasına İyi 
Bakanlar Akademisi'ni hayata geçirdi.
Kale Grubu ve Boğaziçi Üniversitesi 
Yaşamboyu Eğitim Merkezi ortaklığıyla ve 
Boğaziçi Üniversitesi Mezunu İş İnsanları 
Derneği'nin iş birliğiyle oluşturulan 
Akademi, Türkiye'nin dört bir yanından 
üniversite öğrencisi gençleri sosyal 
inovasyon ve sosyal girişimcilik 
dünyasıyla tanıştırmayı, bu alanda 
çalışmak için gerekli temel yetkinlikleri ve 
ekosistem bağlantılarını kazandırmayı 

amaçlıyor. 
Kale Grubu Başkanı ve CEO'su Zeynep 
Bodur Okyay, “Tüketmek yerine üretmeyi 
seçenlerin bilinçli tercihleriyle yarınlara 
çok daha iyi bir gelecek bırakmanın 
mümkün olduğuna inanıyoruz. Bu inancı 
bizimle paylaşan ve harekete geçmek 
isteyen tüm gençlerimizi, Dünyasına İyi 
Bakanlar Akademisi'ne katılmaya davet 
ediyoruz” dedi.
Akademi bünyesinde ücretsiz 
gerçekleşecek ilk program olan Sosyal 
Girişimcilik Eğitim Programı için birinci 
dönem başvuruları, 7-30 Mart tarihleri 
arasında 
www.dunyasinaiyibakanlar.com adresi 
üzerinden alınacak.

Sahte 'Jandarma' 
gerçeğinden kaçamadı!
Çanakkale'nin Eceabat İlçesi, Yalova Köyü'nde 7 Mart 
tarihinde M.Ç isimli kadını arayıp kendisini Jandarma 
personeli olarak tanıtan şahıs, 2 adet altın bilezik, 1 adet 
altın set ve 4 bin TL nakit para almak suretiyle 
dolandırdı.
İlçe Jandarma Komutanlığı ve Jandarma Suç Araştırma 
Timleri (JASAT) timleri tarafından yapılan titiz ve 
kapsamlı inceleme sonrasında, şüphelinin A.A isimli 
şahıs olduğu tespit edildi. Şüpheli İzmir İlinden 
Şanlıurfa iline gitmek üzere otobüsle hareket 
halindeyken, İl Jandarma Komutanlıkları ile yapılan 
koordineli çalışma neticesinde; Afyonkarahisar'da 
Jandarma Yol Kontrol Noktasında yakalanarak 
hakkında adli işlemlere başlandı.  
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Bayramiç Orman İşletme Müdürlüğü, emprenyeli ahşap çit 
direği alımı yapacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Bayramiç Orman İşletme 
Müdürlüğü doğal ve yapay gençleştirme sahalarında 
kullanılmak üzere emprenyeli ahşap çit direği mal alım işi 
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Emprenyeli Ahşap Çit Direği Alınacak
Yıkama Hizmeti Alınacak
Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü, 
çamaşır yıkama, kurutma, ütüleme, 
paketleme ve tam�ratı h�zmet� 
alınacak.
Basın İlan Kurumu �lan portalı 

www.�lan.gov.tr �nternet s�tes�nde 
yayınlanan �lana göre; Çamaşır 
Yıkama, Kurutma, Ütüleme, 
Paketleme ve Tam�ratı (Terz�l�k) 
H�zmet Alımı h�zmet alımı 4734 

sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddes�ne göre açık �hale 
usulü �le �hale ed�lecek olup, 
tekl�fler sadece elektron�k ortamda 
EKAP üzer�nden alınacak.

Spor Malzemeleri Alınacak
Çanakkale Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü tarafından spor 
malzemeleri alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Analig spor 
malzemeleri alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek.

16 Kalem Deterjan 
Hammaddesi Alınacak

Çanakkale Açık Ceza İnfaz Kurumu İşyurdu Müdürlüğü, 
deterjan hammaddes� alımı �ç�n �hale �lanına çıktı.
Basın İlan Kurumu �lan portalı www.�lan.gov.tr �nternet 
s�tes�nde yayınlanan �lana göre; 16 kalem deterjan 
hammadde mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddes�ne göre açık �hale usulü �le �hale ed�lecek olup, 
tekl�fler sadece elektron�k ortamda EKAP üzer�nden 
alınacak.

3 Adet İş Yeri Kiraya Verilecek
Ayvacık Belediyesi tarafından 3 adet iş yeri kiraya 
verilecek.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Fatih ve Ümmühan 
mahallelerindeki belediyeye ait 3 (üç) adet işyeri, 2886 
sayılı Devlet İhale Kanununun 45'inci maddesi 
hükümlerine göre açık teklif usulü ihale ile 3 (üç) 
yıllığına kiraya verilecek.

İşyerleri Kiraya Verilecek 
Ve Taksi Hattı Satılacak
Lapseki Belediyesi muhtelif işyerlerini kiraya verecek 
ve taksi hattı satışı yapacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Mülkiyeti belediyeye ait 
ilçe merkezinin muhtelif yerlerinde bulunan 
gayrimenkuller  ve Taksi Hattı 2886 sayılı Devlet İhale 
Kanununun 45. maddesi gereğince açık teklif usulü ile 
ihale edilecek.

1 Adet Arsa Satılacak
Ezine Belediye Başkanlığı'na ait 1 adet arsa satılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; mülkiyeti belediyeye ait 
olan taşınmazların 2886 sayılı Devlet İhale Kanunu'nun 
35 (a) maddesine göre Kapalı Teklif (artırma) usulüyle, 
22/03/2022 salı günü saat 11:00' da belediye encümeni 
tarafından satış ihalesi yapılacak.

Resmi Kıyafet Alınacak
Çanakkale Belediye Başkanlığı tarafından resmi kıyafet alınacak. 
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet sitesinde 
yayınlanan ilana göre; Çanakkale Belediyesi Zabıta Müdürlüğü 
personeline resmi kıyafet alım işi a 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale 
edilecek.

9 Adet Ticari Taksi Plakası On Yıl Süre İle Kiralanacak
Kepez Belediye Başkanlığı'ndan 9 adet 
ticari taksi plakası on yıl süre ile 
kiralanacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı 

www.ilan.gov.tr internet sitesinde 
yayınlanan ilana göre; 2886 Sayılı 
Devlet İhale Kanunun 45.Maddesine 
göre açık teklif usulü ile işler ihaleye 

konuldu. İhale 17/03/2022 Perşembe 
Günü Kepez Belediyesi Toplantı 
Salonunda saat: 14:00'de Encümen 
huzurunda yapılacak.

Ulusal Zeytin ve Zeytinyağı Konseyi'nden stoklara ilişkin açıklama

Ulusal Zeytin ve Zeytinyağı Konseyi (UZZK) Başkanı 
Mustafa Tan, Türkiye'de yeteri kadar yerli üretim 
zeytinyağı stokunun bulunduğunu belirterek, "Bu yıl 
yaklaşık 235 bin ton zeytinyağı üretimi yaptık. Geçen 
seneden devir stokla 270- 280 bin ton civarında elimizde 
zeytinyağı var." dedi.

Ulusal Zeytin ve Zeytinyağı Konseyi (UZZK) Başkanı 
Mustafa Tan, Türkiye'nin zeytinyağı stokuna ilişkin yaptığı 
açıklamada, stokun yeterli olduğunu ifade etti.

Zeytinyağının önemli bir değer olduğunu belirten Tan, 
“Yıllardan beri biz bunu savunuyoruz. Esasında sıvı 
yağların tamamının zeytinyağı olması için mücadele 
ediyoruz. Türkiye'de büyük alanların zeytincilik ile 
donatılmasını arzu ediyoruz." ifadelerini kullandı.

"Sofralık zeytin rekoltemiz oldukça 
yüksek"
Türkiye'de yeteri kadar yerli üretim zeytinyağı stokunun 
depolarda bulunduğunu aktaran Tan, şunları kaydetti: “Bu 
yıl yaklaşık 235 bin ton zeytinyağı üretimi yaptık. Geçen 
seneden devir stokla 270- 280 bin ton civarında elimizde 
zeytinyağı var. Sofralık zeytin rekoltemiz oldukça yüksek. 
Diğer bitkisel yağlardaki sıkıntı belki sofralık zeytinden 
zeytinyağına dönüşü de getirebilir. Bizim bilançomuza 
baktığımızda ortalama iç tüketimimiz kişi başına 2 
kilogram olduğuna göre toplam 160-170 bin ton 
civarındadır."

Tan, hem iç piyasadaki tüketime hem de ihracata yetecek 
kadar zeytinyağının mevcut olduğuna dikkat çekti.

Stokçuluk yapana 3 yıla kadar hapis cezası geliyor
Adalet Bakanı Bekir Bozdağ'ın talimatıyla, Türk Ceza 
Kanunu'ndaki (TCK) stokçuluk ve fiyatı etkileme 
suçlarının ceza üst sınırının 2 yıldan 3 yıla çıkarılması 
konusunda çalışma başlatıldı.

Adalet Bakanlığı kaynaklarından edinilen bilgilere göre, 
son günlerdeki fiyatları etkileme ve özellikle ayçiçeği 
yağındaki stokçuluk tartışmalarının ardından Bakan 
Bozdağ, bu konuda yasal düzenleme yapılması için 
çalışma başlattı.

Bu suçlarla ilgili cezaların fazla caydırıcı olmadığına, bu 
nedenle yeni dönemde fiyatları etkileme ve stokçulukla 
ilgili maddelerdeki yaptırımları yeniden ele almak 
gerektiğine işaret eden Bakan Bozdağ, TCK'nin 237 ve 
240'ıncı maddelerinde düzenlenen bu suçlara verilecek 
cezalara ilişkin çalışma yapılması talimatı verdi.

Bu kapsamda, "Belli bir mal veya hizmeti satmaktan 
kaçınarak kamu için acil bir ihtiyacın ortaya çıkmasına 
neden olan kişi, 6 aydan 2 yıla kadar hapis cezası ile 
cezalandırılır." hükmünü içeren TCK 240'ıncı maddesinde 
belirtilen ceza miktarı, "1 yıldan 3 yıla kadar hapis" 
cezasına çıkarılacak.

TCK'nin 237'nci maddesinde düzenlenen "fiyatları 
etkileme" suçunun da cezası artırılacak. "İşçi ücretlerinin 
veya besin veya malların değerlerinin artıp eksilmesi 
sonucunu doğurabilecek bir şekilde ve bu maksatla yalan 

haber veya havadis yayan veya sair hileli yollara 
başvuran kimseye 3 aydan 2 yıla kadar hapis ve adli para 
cezası verilir." hükmünü içeren bu maddedeki cezalar da 
"1 yıldan 3 yıla kadar hapis" olarak düzenlenecek.

Bozdağ: Yaptırımları ele alıp yeniden düzenleyeceğiz
Adalet Bakanı Bekir Bozdağ, dün katıldığı bir toplantıda, 
Türkiye'de ve dünyanın dört bir yanında yaşanan 
hadiseler nedeniyle zaman zaman piyasadaki fiyatları 
etkileme, stokçuluk yaparak daha fazla kazanma saiki ile 
hareket edenlerin bulunduğuna işaret ederek, bu 
konudaki cezaların caydırıcı olmadığını dile getirmişti.

Yaptırımları yeniden ele alacaklarını kaydeden Bozdağ, 
yeni dönemde fiyatları etkileme ve stokçulukla ilgili 
maddelerdeki yaptırımları ele alıp yeniden 
düzenleyeceklerini açıklamıştı.


